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Akademik Açılış Töreni
Üniversitemizin 2013-2014 öğretim yılı, 7 Ekim 2013 tarihinde düzenlenen törenle başladı. 
DTCF emekli öğretim üyesi Prof. Dr. Zeynep Korkmaz’ın açılış dersini sunduğu törende, Ankara 
Üniversitesi Bilim ve Teşvik Ödüllerini kazananlara ödülleri verildi.

Ankara Üniversitesi’nin 
2013-2014 öğretim 

yılı, 7 Ekim 2013 tarihinde 
Eczacılık Fakültesi 50. Yıl 
Amfisi’nde yapılan törenle 
başladı.

Saygı duruşu ve İstiklal 
Marşı’nın okunmasının 
ardından “Seniors and 
Juniors” adlı Ankara 
Üniversitesi Hafif Müzik ve 
Caz Orkestrası bir konser 
verdi. Dil ve Tarih-Coğrafya 
Fakültesi emekli öğretim 
üyesi Prof. Dr. Zeynep 
Korkmaz da Ankara’nın 
Başkent oluşu, 
TBMM’nin 
açılışı ve 
Cumhuriyetin 
ilanını içeren 
“İki Kutlu 
Günün 90. 
Yıldönümü” 
başlıklı açılış 
dersini verdi.

Törende, “Ankara 
Üniversitesi Bilim ve 
Teşvik Ödülleri” de 
sahiplerine verildi. 
Sosyal Bilimler 
alanında 2013 yılı 
Bilim Ödülü Dil 
ve Tarih-Coğrafya 
Fakültesi öğretim 
üyelerinden Prof. 
Dr. Ayşegül Durak 

Batıgün’e; Sağlık Bilimleri 
alanında 2013 yılı Bilim 
Ödülü Tıp Fakültesi 
öğretim üyelerinden Prof. 
Dr. Alp Can’a; Sağlık 
Bilimleri alanında 2013 
yılı Teşvik Ödülü de  
Biyoteknoloji Enstitüsü 
öğretim üyelerinden Doç. 
Dr. Duygu Özel Demiralp’e 
verildi.

Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Erkan İbiş, Üniversitemizin 

bilimsel olanaklarını, topluma 
sunduğu hizmetleri, geleceğe 

yönelik planlarını, yeni yerleşke 
ve yeni bina çalışmalarını, 

uluslararası açılımlarını ve 
öğrencilerden beklentilerini dile 

getirdiği bir konuşma yaptı.
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Ankara Üniversitesi Konukevi Yakında Açılıyor”
Ankara Üniversitesi’nin, temel ve sosyal bilimleri 

önemseyen ve onlarla gücünü pekiştiren bir üniversite 
olduğunu ancak son yıllarda yükseköğretimde temel ve sosyal 
bilimler alanlarında değer kaybı yaşandığını belirten Prof. 
Dr. Erkan İbiş, bu değer kaybının önüne geçebilmek için bu 
alanlara pozitif ayrımcılık yapmak gerektiğini söyledi. 

Rektör Prof. Dr. Erkan İbiş’in açılışta yaptığı 
konuşmanın ana başlıkları şöyle:

• Öğrenci odaklı eğitimi destekliyor, öğrenci dostu 
olma bilinciyle hizmeti ve bilgi paylaşımını toplumun tüm 
katmanlarına yaymayı önemsiyoruz. 

• Üzülerek söylüyorum ki üniversitelerde vazgeçilmez olan 
idari, mali ve akademik özgürlük konusunda bugüne kadar 
herhangi bir ciddi adım atılamamıştır.

• Şüphesiz üniversite-endüstri ilişkisi önemlidir; bir katma 
değer yaratmak esastır ama unutulmamalıdır ki yapılan tüm 
faaliyetlerin amacı kamusal yarar olmalıdır. Bu nedenle devlet 
üniversitelerinin bütçelerinin önemli bir bölümünün kamu 
kaynaklarından karşılanmaya devam edilmesi ve bütçelerinin 
AB ülkelerinin ortalamasına yükseltilmesi gerektiğini 
düşünmekteyiz. 

• Büyük sorunlarla devraldığımız Öğrenci Bilgi Sistemi, 
yapılan özverili çalışmalar sonucunda minimum sorunla 
çalışır hale getirildi. 70 öğrencimize ücretsiz yemek bursu, 
1500 öğrencimize burs ve ücretsiz yurt imkanı sağlandı. 
Öğrenciler için kamplar düzenlendi. Çok sayıda spor, müzik, 
tiyatro, drama, resim, koro, modern ve halk dansları etkinliği 
gerçekleştirildi. 

• Erasmus’tan yararlanan öğrenci sayısı bir yılda yüzde 50 
arttı.

• Atama-yükseltilme ilkeleri, her alandan katılımcılarla 
yeniden düzenlendi. 50/D kadrosundaki araştırma 
görevlilerinin belirli bilimsel başarı ilkeleriyle 33. maddeye 
atanabilmelerinin önü açıldı. 

• Son bir yılda 329 öğretim elemanımız yayın özendirme 
desteğinden yararlandı.

• “Ankara Üniversitesi’nin Çınarları”na onur belgeleri 
takdim edildi.

• 7/24 Çağrı Merkezimiz açıldı.
• Kitap yazarlarına telif ücreti ödeme uygulaması 

başlatıldı. Birçok birimde derslik ve laboratuvarlar yenilendi. 
Araştırmalara ve özellikle sosyal bilimler alanında yayımlanan 
dergilere destek sağlandı.

• Mahkumlardan kırsal alanda yaşayanlara, çocuklardan 
kadınlara kadar pek çok kesime yönelik sosyal sorumluluk 
projelerini teşvik ettik. 

• Müze çalışmalarını da önemsedik. Mamak Belediyesi ile 
tematik çocuk ve oyuncak müzesi konusundaki işbirliği sonucu 
müzenin 2014 yılı içerisinde hizmete girmesi planlanmaktadır.

• Piri Reis haritasının 500. yılında, uluslararası 
nitelikli “Piri Reis Sempozyumu” düzenledik. Tandoğan 
Yerleşkesi’ndeki bir alana Piri Reis’in bir büstünü koyduk ve o 
alana Piri Reis Meydanı adını verdik.

• Tandoğan Yerleşkemizde 12 odalı ve 23 konuk kapasiteli 
şirin bir konukevimiz hizmete girmek üzeredir.

• Bağlıca’da 1500 dönümlük kıymetli bir arazi alındı.
• Üç yıl sonra sözleşmesi sona erecek olan 420 dönümlük 

Ayaş Fidanlığı, Üniversitemize tapusu ile devralındı. 
• Gaziosmanpaşa’daki konukevimizin arkasında yer 

alan ve her yıl binlerce lira kira ödediğimiz iki parselin 
Üniversitemize bedelsiz olarak tahsisi sağlandı.

• Altındağ Hamamönü’nde üç adet konak devralındı. 

• Diş Hekimliği Fakültemizin bitişiğindeki çok kıymetli 
parselin Üniversitemize tahsisi sağlandı.

• Fen ve Sağlık Bilimleri Enstitülerimizin Dışkapı 
yerleşkemize taşınma işlemi tamamlanarak öğrenci ile daha 
yakın konumda hizmet vermeleri sağlandı.

• Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı hibe finansmanı 
ile brüt 7 bin m2’lik ilave inşaata başlandı. Bu yılın sonunda 
Teknoparkımızın alanı brüt 11 bin m2’ye ulaşacaktır.

• Mühendislik Fakültemizin Bilgisayar ve Elektrik-
Elektronik bölümleri Gölbaşı yerleşkesine taşınmıştır. 
Enerji ve Malzeme Mühendisliği Bölümü de bu yerleşkede 
yapılandırılmaktadır. 

• Üniversitemiz mensuplarına öncelikli randevu, 
mensuplarımızdan katkı payı alınmaması gibi uygulamalar 
hizmete sokulmuş; hastanelerimizde çağrı merkezi, telefon veya 
internetle randevu gibi çağdaş hizmetler başlatılmıştır.

• Türkiye’de ilk defa kurumsal tabanlı bir “Çevre Araştırma 
Geliştirme ve Destek Birimi” oluşturulmuştur. 

• Başkent Platformu içerisinde yer alan tek üniversiteyiz. 
• Sürekli Eğitim Merkezimizi yeniden yapılandırarak daha 

etkin ve güçlü hizmet verebilmesi için katkıda bulunduk.
• Üniversite çalışanlarının özlük hakları konusundaki 

mağduriyet, tarafımızdan her düzeyde sunum ve paylaşımlarla 
anlatılmış; yaşanan sıkıntılar detayları ile aktarılmıştır. Umutla 
söyleyebilirim ki bu yoğun çabalar, yaşanan mağduriyet 
konusunda bir farkındalık yaratmış ve sorunların çözümü 
yönünde çalışmalar başlamıştır. 

• Devlet bursluları dahil yaklaşık 2500 uluslararası 
öğrencinin eğitim gördüğü Ankara Üniversitesi olarak daha çok 
ve daha nitelikli öğrenci alabilmek için, yeniden yapılanma da 
dahil her türlü çabayı gösteriyoruz. 

• Kariyer Danışma Birimimiz aktif hale getirilmiş ve etkin 
çalışma sürecine sokulmuştur. 

• TÖMER’in ismi, Ankara Üniversitesi’nin bir kurumu 
olarak tescil ettirilmiştir. TÖMER Marmaris birimimiz hizmete 
açılmıştır. Didim, Urla ve Bergama birimlerimiz de yakında 
hizmete girecektir. 

• Bilimsel Araştırma Projeleri Birimimizi de yeniden 
yapılandırdık.

• Bilim-Teşvik Ödülleri Yönergesi” Üniversitemiz 
Senatosu’nda kabul edilerek yeniden bilimsel çalışmalara ödül 
veren, bu çalışmaları teşvik eden konuma geldik.

• Web sayfamız yeniden düzenlenmiş, mobil cihazlarla da 
uyumlu hale getirilmiştir. 

• e-BEYAS birimimiz Gölbaşı 50. Yıl Yerleşkesi’ndeki yeni 
binasına taşınmış ve elektronik imza uygulamasına başlanmıştır.

• Kütüphanelerin en az bir yerleşkede sürekli, diğerlerinde 
ise sınav dönemlerinde hizmete 24 saat açık tutulması 
hedeflenmiştir. 

• Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulumuz, yerini Spor 
Bilimleri Fakültesi’ne bırakmış ve 15. Fakültemiz olarak 
Üniversitemiz bünyesinde yerini almıştır. 

• Hizmet İçi Eğitim Koordinatörlüğü oluşturulmuştur. 
• Beklentimiz, toplumumuzda bilgiye, öğrenmeye daha 

fazla değer verilmesi, bilgi kaynağı ve öğrenme ortamı 
olan üniversitelerimizin gelişmelerine daha fazla olanak 
sağlanmasıdır. 

• Siz öğrencilerden isteğimiz üniversitenizi sevmeniz, 
sahiplenmeniz ve değer vermenizdir. Ankara Üniversitesi’nin 
bütün şartları zorlayarak sizlere sunduğu akademik, sosyal 
ve kültürel olanaklardan en iyi şekilde yararlanmak için çaba 
gösterin, okuyun, araştırın ve sürekli öğrenin.

“
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Göz hastalıkları 
uzmanlarının 

mezuniyet sonrası klinik/
cerrahi eğitimlerini 
geliştirmek üzere kurulan 
ve merkezi İsviçre’de 
bulunan “European School 
for Advanced Studies in 
Ophthalmology - ESASO 
Okulu” tarafından eğitim 
müfredatına dahil edilerek, 
ilk olarak geçen yıl 
çok sayıda ülkeden göz 
doktorlarına eğitim veren 
Ankara Üniversitesi Tıp 
Fakültesi Göz Hastalıkları 
Anabilim Dalı ve Vehbi 
Koç Göz Hastanesi; bu yıl 
da yine yabancı doktorlara 
vitrektomi ameliyatı ve 
retina simülatörleri, üç 
boyutlu canlı cerrahi 
yayınları eğitim verdi.

Prof. Dr. Emin Özmert 
Yürütüyor

Koordinatörlüğünü 
Ankara Üniversitesi Tıp 
Fakültesi ve ESASO 
öğretim üyesi Prof. Dr. 
Emin Özmert’in yürüttüğü 
(8th Medical and Surgical 
Retina Module), özellikle 
Ankara Üniversitesi’nin 

ve Vehbi Koç Eğitim 
Vakfı’nın değerli destekleri 
ile 7- 11 Ekim 2013 
tarihleri arasında, Ankara 
Tıp Fakültesi Vehbi 
Koç Göz Hastanesi’nin 
gelişmiş wet-lab, simulatör 
laboratuvarlarında ve 
ameliyathanesinde 
düzenlendi. Ülkemizden 
ve dünyanın değişik 
ülkelerinden katılan göz 
hastalıkları uzmanlarına; 
Avrupa ve ülkemizdeki bu 
alanda deneyimli öğretim 

Yabancı Göz Doktorlarına
Uzmanlık Eğitimi

üyeleri Emin Özmert, Figen 
Batıoğlu, Öner Gelişken, 
Cengiz Aras, Defne Kalaycı, 
Numan Alp ve Kubilay 
Çetinkaya tarafından çeşitli 
konferanslar, simülatörler 
ve üç boyutlu canlı cerrahi 
yayınları ile medikal ve 
cerrahi retina eğitimi 
verildi.

Ameliyatlar Üç 
Boyutlu İzlendi

Modül sırasında 
vitreoretinal cerrahinin 
temel ve güncel konuları ile 
ilgili toplam 24 konferans 
verildi; tüm katılımcılara 
üç istasyonda simülasyon 
eğitimi ve 10 istasyonda da 
wet-lab eğitimi yaptırıldı. 
Ayrıca Prof. Dr. Emin 
Özmert ve Prof. Dr. Borja 

Corcostegui’nin Klinik 
ameliyathanesinde yaptığı 
ameliyatlar, katılımcı 
öğrenciler  tarafından HD 
formatında üç boyutlu 
olarak izlendi ve aynı anda 
tartışıldı.

Avrupa’da Tanınan 
Diplomaya Sahip 
Oluyorlar

Kursun sonunda yapılan 
sınavlarda başarılı olan 
göz doktorlarına sertifika 
verildi. Bu şekilde alınan 
beş sertifikaya sahip 
doktorlar, Avrupa’da 
tanınan bir diplamaya da 
(Diploma of Specialist 
Superior in Ophthalmology) 
sahip olabiliyor. Bu 
diplomayı alan göz 
uzmanlarının, Tıp Fakültesi 
Göz Hastalıkları Anabilim 
Dalı’nın da içinde olacağı 
altı Avrupa merkezinde  
burslu olarak üst ihtisas 
yapması mümkün oluyor.

ESASO Okulu’nda 
Belçika, Polonya, 
Romanya, Güney Afrika, 
Rusya ve Irak’tan gelen 
28 göz doktoruna verilen 
eğitim hakkında basın 
mensuplarına bilgi veren 
Rektör Prof. Erkan İbiş, 
eğitimin kültürel ve 

Ankara Üniversitesi Rektörü 

Prof. Dr. Erkan İbiş’in de 

tanıştığı ve hoşgeldin dediği 

Belçika, Polonya, Romanya, 

Güney Afrika, Rusya ve 

Irak’tan 28 göz doktoruna 

vitrektomi ameliyatı ve retina 

simülatörleri eğitimleri verildi.
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sosyal paylaşım boyutunu 
da önemsediklerini; 
bu doktorların burada 
kaldıkları süre içinde  
bir kültür değişimi de 
yaşadıklarını, Türkiye 
dostu olduklarını söyledi. 
Prof. Dr. Erkan İbiş; “Bu 
doktorlar, Türkiye’deki 
üniversite yaşamını da 
görüyorlar, Türkiye’nin 
tıp alanında ne kadar ileri 
olduğunu teyit ediyorlar. 
Çünkü böyle bir eğitim 
verme hakkını dünyada 
birkaç ülkeye veriyorlar. 
Onlardan bir tanesi de 
Türkiye. Türkiye’deki tek 
yer de Ankara Üniversitesi 
Tıp Fakültesi Göz 
Hastalıkları Anabilim Dalı. 
Bu da bizim için ve Türkiye 
için gururdur” dedi.

Domuz Gözleriyle 
Çalıştılar

Göz Hastalıkları 
Anabilim Dalı Başkanı 
Prof. Dr. Figen Batıoğlu 
da dünyadaki sayılı 
merkezlerden biri 
olduklarını, benzer 
eğitimlerin dünyada sadece 
altı merkezde yapıldığını 
söyledi. Bu merkezlerin 
kalıcı olabilmesi için 
gösterdikleri performansın 
çok önemli olduğunu, 
eğitimler sonucunda 
kursiyerler tarafından 
değerlendirmeye tabii 
tutulduklarını anlatan Prof. 
Dr. Figen Batıoğlu; “Bu 
program bittikten sonra 
kendi asistanlarımıza 
yönelik bir eğitim 
programını bu simülasyonda 
devam ettireceğiz” diye 
konuştu. Kursiyerlere 
domuz gözleriyle eğitim 
verdiklerini, geçen 
yıl koyun gözleriyle 
çalıştıklarını ama domuz 
gözlerinin onlara göre 
daha dayanıklı olduğunu 
sözlerine ekledi.

Tıp Fakültesi ve ESASO 
öğretim üyesi Prof. Dr. 
Emin Özmert de “Bu 
Türkiye için çok önemli bir 
adım” diye konuştu.

Üniversitemiz Tıp 
Fakültesi’nin en faal 

öğrenci topluluklarından 
“Bilimsel Araştırma 
Topluluğu-ANTBAT” 
tarafından bu yıl 
dördüncüsü düzenlenen 
“Ulusal Tıp Öğrenci 
Kongresi”nin dördüncüsü 
4-6 Ekim 2013 tarihleri 
arasında, ülkemizdeki diğer 
tıp fakültelerinden yaklaşık 
450 öğrencinin katılımıyla 
gerçekleştirildi. Kongrede 
bu yıl ilk kez öğrenciler 
arasında TÜBİTAK 
destekli proje yarışması da 
gerçekleştirildi. 8 öğrenci, 
yıl içinde gerçekleştirdiği 
projeleri katılımcılarla 
paylaştı. “Transplantasyon”, 
“21. Yüzyılda Obezite 
ve Diyabete Güncel 
Yaklaşım”, “Kardiyoloji” 
ve “Yaşlı ve Çocuk Sağlığı” 
başlıklarında panellerin 
düzenlendiği kongrede 
ayrıca, Prof. Dr. Sadık Ersöz 
tarafından “Organ Nakli ve 
Donör Sorunu”, Doç. Dr. 
Orhan Yılmaz tarafından 
“Yayın Araştırma Etiği”, 
Prof. Dr. Ali Rıza Tümer 
tarafından “Tıpta Uygulama 
Hataları” ve Prof. Dr. 
Handan Okur tarafından 
da “Kanserde Erken Tanı 
ve Taramaların Önemi” 
başlıklı konferanslar 
verildi. Kongrenin sosyal 
etkinlikleri kapsamında 
Anıtkabir ziyaret edildi 

ve Beypazarı’na bir gezi 
gerçekleştirildi.

Kongre Bilimsel 
Kurul Başkanı Prof. Dr. 
Semih Baskan, Türkiye’de 
ölümlerin yüzde 79’unun 
kronik hastalıklara bağlı 
olduğunu; Türkiye’de 
diyabet sıklığının yüzde 
13.7 ve obezite sıklığının 
da yüzde 32 gibi tehlikeli 
boyutlara ulaştığını belirtti 
ve bu nedenle kongrede 
bu konuların gündeme 
getirileceğini söyledi. 

Tıp Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Şehsuvar Ertürk 
de büyük emeklerle 
kongreyi düzenleyen 
gençlere teşekkür ederek; 
“Aslında siz bu kongrelerle 
soru sormanın çok ötesine 
gidiyorsunuz. Bu da bizi 
son derece mutlu ediyor. 
Aslolan hayat ve hayat 
sizlersiniz” dedi.

Kongrede, TÜBA’nın 
önceki başkanı ve Tıp 
Fakültemizin emekli 
öğretim üyesi Prof. Dr. 
Yücel Kanpolat, “Genç 
Araştırmacılara Öğütler” 
başlıklı bir sunum yaptı. 
Dünyada öğrenmenin 
bedelinin ağır olduğunu, 
insanın ancak öğrendikleri 
kadar var olabileceğini 
belirten Prof. Dr. Yücel 
Kanpolat, bu işin de 
en iyi üniversitelerde 
yapılabileceğini söyledi. 
Bilginin güç anlamına 

geldiğini de belirten 
Prof. Dr. Yücel Kanpolat, 
İsrail’in çok okuyan bir 
toplum olduğunu, orada 
10 milyon kitap bulunan 
kütüphane bulunduğunu, 
bunun sonucunda da 
İsrail ordusunun 7 
dakikada savaşa hazır 
hale gelebildiğini dile 
getirdi. Kız öğrencilerin 
kendilerine güvenmelerini 
isteyen ve bununla ilgili 
olarak, iki kez Nobel ödülü 
alan Marie Curie’yi örnek 
veren Prof. Dr. Yücel 
Kanpolat, Marie Curie’nin 
radyumu keşfetmesini 
de örnek vererek; “Şans 
ancak hazırlanmış fikirlere 
güler. Siz onu hazırlarsanız 
size gülebilir, bazen de 
rüyanızda görürsünüz” 
dedi. Öğrencilerin, 
merak etmekten 
vazgeçmemelerini, 
çocuklarına mutlaka 
matematik öğretmelerini 
ve kendilerinin de 
öğrenmelerini istedi.

Tıp Öğrencilerimizden Kongre



ankara 
üniversitesi 
bülteni

6

Savunma sanayiinden, 
cam sanayiine, 

temizlikte, tarımda, yakıt 
olarak, hatta nükleer 
uygulamalarda kullanılan 
bor minerali, bu kez de 
Ankara Üniversitesi öğretim 
üyelerinin geliştirdiği bir 
proje kapsamında kuzuların 
et kalitesi ve kemik 
gelişimine yardımcı olacak 
yem katkı maddesi olarak 
da kullanılacak.

Üniversitemiz Ziraat 
Fakültesi Zootekni 
Bölümü öğretim üyesi ve 
Proje Yürütücüsü Prof. 
Dr. B. Zehra Sarıçiçek, 
aynı bölümden Dr. 
Birgül Yıldırım ve Niğde 
Üniversitesi Bor Meslek 
Yüksekokulu’ndan Yrd. 
Doç. Dr. Bustafa Boğa’nın 
Gıda Tarım ve Hayvancılık 
Bakanlığı Tarımsal 
Araştırmalar ve Politikalar 
Genel Müdürlüğü’ne 

B2O3 olarak 885 milyon 
ton olup, Türkiye bor 
kaynaklarında dünyada 
birinci durumdadır. 
Dünyadaki toplam rezervin 
%72’si Türkiye’de 
bulunmaktadır. Ortadoğu 
için petrol ne ise Türkiye 
için bor da aynı nitelik 
ve önemdedir. Ülkemiz 
açısından büyük stratejik 
öneme sahip doğal 
kaynaklarımızdan biri 
olan bor minerali, ham 
olarak kullanılabildiği 
gibi genel olarak rafine 
bor bileşiklerine ve uç 
ürünlere dönüştürüldükten 
sonra da kullanım alanı 
bulabilmektedir. Cam 
endüstrisinden sabun ve 
deterjanlara, gübre ve 
tarımsal ilaçlardan aleve 
dayanıklı malzemelere, 
elektronik ve uzay 
teknolojilerine, tarım ve 
hayvancılık sektörüne 
kadar uzanan geniş bir 
kullanım alanına sahiptir. 
Çeşitli alanlarda ticari 
olarak kullanılan bor 
mineralleri ve ürünlerinin 

kullanım alanları da 
giderek artmaktadır. 
Türkiye borat yataklarının 
ayrıntılı mineralojileri 
önemli derecede farklılıklar 
göstermektedir. Üleksit 
(sodyum-kalsiyum borat) 
ve boraks (sodyum borat) 
önemli borat mineralleridir. 
Tüm dünyada ekonomik 
olarak bilinen üç önemli 
mineral vardır; boraks, 
üleksit ve kolemanit. 
Doğada çoğunluğu sodyum, 
kalsiyum ve magnezyum 
tuzlarından yapılı 150’yi 
aşkın bor minerali 
tanımlanmıştır. Ancak 
günümüzde sadece boraks, 
üleksit, kolemanit, karnit 
ve datolit ekonomik olarak 
önem taşımaktadır.

Sonuçta Dünya 
rezervinin dörtte üçünün 
Ülkemizde olduğu 
bor minerallerinin, bu 
proje kapsamında ‘Yem 
Sektöründe Katma Değeri 
Yüksek Yeni Ürünlerin 
Geliştirilmesi’ amacıyla 
kullanımına fırsat tanınmış 
olacaktır.”

Ziraat Fakültesi öğretim üyesi 
Prof. Dr. B. Zehra Sarıçiçek’in 
yürütücülüğünde gerçekleşen ve 
Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
tarafından desteklenen proje 
kapsamında, hayvancılıkta henüz 
kullanılmayan farklı bor kaynaklarının, 
sütten kesilmiş kuzularda besi 
performansı, et kalitesi, kemik ve 
rumen gelişimine etkisi incelenecek.

sunduğu TAGEM-13/
ARGE-28 numaralı “Farklı 
Bor Kaynaklarının Sütten 
Kesilmiş Kuzularda Besi 
Performansı, Et Kalitesi, 
Kemik ve Rumen Gelişimi 
Üzerine Etkileri” isimli 
proje desteklenmeye değer 
bulundu. 24 ay sürecek 
283.595.95 TL bütçeye 
sahip projede, hayvancılıkta 
henüz kullanılmayan farklı 
bor kaynaklarının (üleksit, 
kolemanit ve etibor) sütten 
kesilmiş kuzularda besi 
performansı, et kalitesi, 
kemik ve rumen gelişimine 
olan ilişkisi incelenecek.

Proje ile aynı zamanda 
bor’un, Ülkemizin 
hakim koyun ırkı olan 
Akkaramanların et kalitesi 
üzerine etkisinin de ortaya 
konacağını kaydeden Prof. 
Dr. B. Zehra Sarıçiçek 
şunları söyledi:

“Dünya bor rezervleri 

Yüzlerce Alanda Kullanılan Bor
Hayvancılığın Hizmetinde

Kuzular “Bor”la Beslenecek
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Üniversitemizden Bir Vefa Örneği:

İnsanlar Yaşarken Anılmalı”
Üniversitemiz İbni Sina 

Hastanesi içindeki 
Hasan Ali Yücel Konferans 
Salonu yenilenerek 2 Ekim 
2013 tarihinde hizmete 
açıldı. Açılış nedeniyle de 
Genel Cerrahi Anabilim 
Dalı’nın unutulmaz 
hocalarından Prof. Dr. 
Osman Akata’nın 90. yaş 
günü kutlandı. “İnsanlar 
Yaşarken Anılmalı” 
başlığıyla düzenlenen 

toplantıda, Hocayı 
tanımayan genç kuşaklar 
Prof. Dr. Osman Akata’yla 
bir araya geldi.

Tıp Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Şehsuvar Ertürk, 
Prof. Dr. Osman Akata’nın 
bilimsel ve sosyal yönünden 
övgüyle söz ederek; 
“Bize hekimlik becerisini 
kazandıran hocalarımıza 
borcumuzu hiç ödeyemeyiz. 
Yapabileceğimiz, bize ders 

vermeye geldiklerinde 
mutlu olmaktır” dedi.

Rektörümüz Prof. 
Dr. Erkan İbiş de Prof. 
Dr. Osman Akata’nın 
bir Cumhuriyet Çınarı 
olduğunu belirtti. Bu tür 
törenlerle geçmişe sahip 
çıkmanın gelecek kuşaklar 
için çok önemli olduğunu 
kaydetti.

Prof. Dr. Osman Akata 
da konuşmasında Türk 
tıbbının bugün Atatürk’ün 
gösterdiği muasır medeniyet 
seviyesine ulaştığını 
söyledi. Bu gelişmenin 
kolay olmadığını, hayatını 
ve mesaisini bu işe harcayan 
insanlar sayesinde bu 
seviyeye gelindiğini belirten 
Prof. Dr. Osman Akata, 
Cumhuriyetin kuruluşunda 
tüm Türkiye’de 500 hekim 
ve 35 hemşire bulunduğunu, 
Mustafa Kemal ve 
arkadaşlarının, bunu alıp 
bugünlere getirdiklerini 
vurguladı. 

Üniversitemiz Veteriner 
Fakültesi Dekanı Prof. 

Dr. Rıfkı Hazıroğlu, 4 Ekim 
Dünya Hayvan Hakları 
Günü dolayısıyla bir 
açıklama yaparak, özellikle  
sokaktaki hayvanlarla ilgili 
olarak önemli sorunların 
devam ettiğini bildirdi. 

Prof. Dr. Rıfkı 
Hazıroğlu; “5199 Sayılı 
Hayvan Hakları Yasası 
önemli bir adımdı. 
Ancak eksik kalan ve 
uygulamada görülen 
aksaklıklar nedeniyle sorun 
çözülememiştir” dedi.

Sokaktaki sahipli 
hayvanların sayısının 
giderek arttığını, belediye 
hizmetlerinin yetersiz 
kaldığını, bu bağlamda 
Ankara Üniversitesi 
ile Ankara Büyükşehir 
Belediyesi arasında 
hazırlanan bir protokolün 
yakında imzalanacağını 
söyleyen Prof. Dr. Rıfkı 
Hazıroğlu; “Veteriner 
Fakültesi olarak sokak 
hayvanlarının kontrolü 
konusunda konuya taraf 
olmamamıza rağmen 
hayvan sevgimiz ve 

Veteriner Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Rıfkı Hazıroğlu:

Sokak Hayvanlarıyla İlgili Sorunlar
Devam Ediyor”

“

hekimlik bilincimiz ile 
sorunun çözülmesi ve 
toplum vicdanının sesi 
olarak protokolden önce 
de sokak hayvanlarının 
sağlığına kavuşturulmasında 
ve refah içerisinde 
yaşamlarının devam 
ettirilmesinde her türlü 
desteği verdik, bundan 
sonra da vereceğiz” dedi.

Prof. Dr. Rıfkı 
Hazıroğlu’na göre; “sahipli 
sahipsiz tüm hayvanların 
kayıt altına alınması, 
aşılamalarının yapılması, 
kulak küpelerinin veya çip 

uygulamalarının yapılması, 
gerekiyorsa kısırlaştırması 
sonrasında doğal ortamında 
bırakılması ya da imkanlar 
dahilinde barınaklarda 
barınmalarının sağlanması” 
gerekiyor.

“
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Üniversitemizin En Yeni Fakültesi,
Spor Bilimleri Fakültesi’nin Dekanı Prof. Dr. Mitat Koz:

“

Üniversitemizde 20 
yıldır eğitim öğretim 

yapan Beden Eğitimi ve 
Spor Yüksekokulu, Bakanlar 
Kurulu kararıyla, iki kamu 
üniversitesiyle birlikte, 
Ankara’nın alanındaki ilk 
Fakültesi olarak Spor Bilimleri 
Fakültesi’ne dönüştü. Dekan 
Prof. Dr. Mitat Koz, fakülte 
olma sürecini, verdikleri 
eğitimi, ulusal ve uluslararası 
çalışmalarını, yeni açmayı 
planladıkları bölümleri, 
İngilizce eğitime verdikleri 
önemi, topluma verdikleri 
hizmetleri ve gelecekten 
beklentilerini Bülten 
okuyucuları için açıkladı.

Bütün beden eğitimi ve 
spor yüksekokullarının uzunca 
bir zamandır fakülte olmak 
istediğini ama çoğunun Fakülte 
olmak için YÖK’ün koyduğu 
kriterleri sağlayamadıklarını 
dile getiren Prof. Dr. Mitat 
Koz, “Biz fakülte olarak bu 
kriterlerin çoğunu fazlasıyla 
sağlamaktayız. Mesela Fakülte 
bünyesinde en az iki tane 
bölüm olması gerekirken bizde 
üç bölüm var” dedi. Prof. Dr. 
Mitat Koz şunları söyledi:

Güçlü Yanlarımız Var
“Her bölümde en az 

üç öğretim üyesi olması 
gerekiyor; bizde her bölümde 
daha fazlası var. Uygulamalı 
eğitim yapan 14 okutmanımız 
var. Bunların her biri 
alanında Türkiye’nin milli 
rekortmen sporcuları. Başka 
üniversitelerde bu kadar zengin 
bir kadro yoktur. Ayrıca, 
uygulamalı spor eğitimi tesis 
yeterliliği gerekiyor. Bizim bu 
alanda birtakım eksikliklerimiz 
olmakla birlikte, bu tesislerin 
yapılması da Rektörlüğümüzce 
yatırım planına alındı. 

Atletizm, cimnastik gibi 
temel derslerin uygulamalı 
eğitimi Gençlik Spor İl 
Müdürlüklerinin tesislerinde 
yapılıyor. Ankara’da ve Ankara 
Üniversitesi’nde olmanın 
getirdiği avantajla bu sahaları 
eğitim amaçlı olarak isteğimiz 
zaman kullanabiliyoruz.

Bizim çok güçlü 
yanlarımızdan biri de bir 
olimpik yüzme havuzuna ve 
Gölbaşı Yerleşkesi’ndeki yeni 
binamıza sahip olmamızdır. 
Diğer pek çok üniversitenin 
gerek uygulamalı spor tesisi 
açısından gerekse eğitim binası 
açısından böyle bir olanağı 
yok. Yine oyun sporları için 
2176 m2’lik bir salonumuz 
var. Gölbaşı’na taşınmakla 
birlikte bu olanağa sahip 
olmak bize büyük avantaj 
sağladı. Mücadele sporları, 
cimnastik, dans gibi sporlar 
için tahsis ettiğimiz salonlar 
var. Yine doğa sporları ve 
rekreasyon gibi dersler için 
Üniversitemizin sahip olduğu 
Manavgat, Gölbaşı ve Ilgaz 
tesisleri bize büyük avantaj 
sağlıyor. 

YÖK’ün, uygulamalı spor 
bilimleri eğitim ve araştırma 
alan yeterliliği diye bir şartı 
bulunuyor. Bu alanda, yıllar 
içinde içini donattığımız bir 
spor fizyolojisi laboratuvarı, 
her türlü maçın analizini yapıp 
istatistiğini tutabildiğimiz maç 
analiz gözlem laboratuvarımız 
var. Bir diğer laboratuvar da 
Eğitim Materyali Geliştirme 
Laboratuvarımız. Beden 
Eğitimi öğretmenlerinin 

okullarda kullanabileceği 
materyallerin hazırlanabileceği 
bir alan burası. Bunun dışında 
30 bilgisayarın olduğu bir 
bilgisayar laboratuvarımız, 
içinde piyanonun olduğu bir 
müzik odamız var. Öğrencilere 
tahsis ettiğimiz bir hobi 
odası var. Sahip olduğumuz 
alanlar arasında bir masaj 
odası, saunalar bulunuyor. 
Türkiye’deki bu alandaki pek 
çok okul bu imkanlara sahip 
değil. 

Mezunlarımız Aranıyor
16 yıldır devam eden 

Yüksek Lisans ve 5 yıldır 
devam eden doktora 
programımız var. Şu anda 
lisansüstü programda 86 
öğrencimiz bulunuyor. Pek çok 
üniversite bu alanda YÖK’ün 
2011 yılında koyduğu 
kriterleri sağlayamayıp 
doktora ve yüksek lisans 
programlarını kapatmak 
zorunda kaldı. Mesela 
İnönü Üniversitesi’nin 
doktora programı 
bizimle yapmış 
oldukları ortaklık ile 
yürüyor.

YÖK, bir 
Yüksek Lisans 
programın 
açılabilmesi 
için en az 
üç, doktora 
programının 
açılabilmesi 
için ise 
en az beş 

öğretim üyesinin olmasını 
zorunlu kılıyor. Bizim bir 
doktora, altı da yüksek 
lisans programımız var. 
Bu programlardan sürekli 
mezun veriyoruz. Doktora 
programımızdan mezun 
olanların hepsi Anadolu’daki 
çeşitli üniversitelerde öğretim 
üyesi oldular. Mezunlarımıza 
talep fazla. 

Yayın Sayımız Çok İyi
Öğretim üyelerimizin Web 

of Science’de kayıtlı 25’in 
üzerinde yayını var. Yine bu 
yayınların toplam atıf sayıyı 
127. Bu sayılar her geçen 
gün daha da artıyor. Bunlar, 

bu alan için iyi rakamlar. 
FIFA ve Çukurova 
Üniversitesi’yle 2007 
yılında ortak yürüttüğümüz 
‘sıcakta futbol’ konulu 
çok ortaklı bir projemiz 
oldu. Bu proje sonuçları, 
ülkemizdeki futbol 
maçlarındaki 
su molaları 
olarak 

Biz Burada Sporcu Yetiştirmiyoruz;
Sporu Her Yönüyle Bilen Antrenör, Beden Eğitimi ve Spor 
Öğretmeni, Spor Yöneticisi ve Spor Bilimcileri Yetiştiriyoruz”
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Bu Gençlikte İŞ Var”
TÜSİAD’ın 

genç 
girişimcileri 
teşvik etmek 
amacıyla bu 
yıl üçüncüsünü 
düzenlediği 
“Bu Gençlikte 
İŞ Var!” projesi 
kapsamında dereceye giren iş projeleri 24 Ekim 2013 
tarihinde açıklandı. Yarışmada Ankara Üniversitesi 
Mühendislik Fakültesi’nden Sevda Yıldırım ve 
Sinan Şimşek’in oluşturduğu “S&S” grubunun 
projesi birinciliğe, Kocaeli Üniversitesi ve Başkent 
Üniversitesi’nden “Vitrin Verimlilik Analizi” projesi 
ikinciliğe ve Bilkent Üniversitesi’nden “Robandroid” 
projesi ise üçüncülüğe layık görüldü.

71 farklı üniversiteden 1360 öğrenciye ait 
505 iş fikrinin yarıştığı organizasyonda birincilik 
ödülünü kazanan Sevda Yıldırım ve Sinan Şimşek’in 
projesinde; ‘tek kullanımlık ürünlerin çevreyi 
kirletip atık sorunu yaratmasından hareketle, proje 
kapsamında dünyada bir ilk olacak yenilenebilir 
kaynaklardan üretilen bir biyobozunur plastik 
olan polilaktik asit (PLA) içerikli kompozitten tek 
kullanımlık terlik üretimi ve Türkiye’de bir ilk 
olacak non-woven PLA kumaştan tek kullanımlık 
yatak örtüsü, yastık kılıfı ve sedye örtüsü üretimi 
amaçlandı. Söz konusu ürünlerde kullanılacak 
kimyasal maddeler, çevre dostu olmalarının yanı sıra 
insan vücuduna zarar vermeyen özellikte. Ürünlerin 
hastane, otel, spa ve güzellik merkezi gibi geniş bir 
pazarda piyasaya sürülmesi planlanıyor ve hijyenik, 
sağlıklı ve çevre dostu olmaları nedeniyle müşteri 
memnuniyetinin sağlanacağı öngörülüyor.’ 

Spor Bilimleri Fakültesi Spor Yöneticiliği Bölümü 
öğrencisi Mahmut Erdem, 28 Eylül-6 Ekim 2013 

tarihleri arasında Brezilya’nın Sao-Paulo kentinde 
yapılan Dünya Kickboks Şampiyonası’nda 54 kiloda 
dünya ikincisi oldu.

Öğrencimiz Dünya 
Kickboks İkincisi

bilinen uygulamanın 
oluşturulmasına bilimsel zemin 
hazırladı ve çok sayıda da 
yayın yapıldı.

Açmak İstediğimiz Yeni 
Bölümler Var

Diğer yüksekokullarda 
Rekreasyon bölümü de var. 
Biz onu açmadık. Bizim 
düşündüğümüz, Engellilerde 
Beden Eğitimi ve Spor 
Öğretmenliği Bölümü’dür. 
Bu yıl içinde bununla ilgili 
hazırlıklarımızı Senato’ya 
sunmayı planlıyoruz. Çünkü 
biz yüzde 12-13’ü engelli olan 
bir toplumuz. Engellilerde spor 
olgusunun her kademesinde 
görev alacak uzmanlara ihtiyaç 
var. Onlara sadece spor eğitimi 
yaptıracak değil, onların spor 
organizasyonlarında görev 
alacak kişilere de ihtiyaç var. 
Belki Rekreasyon Liderliği ya 
da Rekreasyon ve Sağlık gibi 
bir bölüm daha açılabilir.

Topluma Yönelik 
Projelerimiz

Bugünlerde hazırlığını 
yaptığımız, yine engellilerde 
spor bilincini geliştirmeye 
yönelik bir projemiz var. 
Gençlik ve Spor Bakanlığı’na 
bunu Rektörlüğümüz kanalıyla 
sunduk. Engellilerde spor 
organizasyonlarında görev 
alacak gönüllüleri yetiştirmeyi 
hedefliyoruz. Türkiye, 
paralimpik olimpiyatlarını 
yapmaya aday. Bu projeyi 
paralimpik olimpiyatlarına 
hazırlık olarak görüyoruz. 
Ama bu olimpiyatlarda 
görev alabilecek, olimpik 
bilince sahip yeterli sayıda 
sporcu, sporsever ve gönüllü 
görevlimiz yok. 

İngilizce Çok Önemli
Biz spor eğitimi alanında 

İngilizce hazırlık sınıfı olan 
nadir kurumlardan birisiyiz. 
İngilizcenin öğrenciler 
tarafından öneminin 
kavranması konusunda da 
çaba gösteriyoruz. Çünkü spor 
olgusu evrenseldir. Bu sene 
İngilizce hazırlık sınıfını da 
Fakülte binamız içine aldık. 
Onlara her türlü derslik ve 
ders araç gereç kolaylığını da 
sağladık. 

Kimi Öğrencilerimiz 
Derslere Devam Edemiyor

Öğrenciler bu Fakülteye, 
Yükseköğretime Geçiş Sınavı 
ve bizim yaptığımız yetenek 
testinden aldıkları puanlarla 
giriyorlar. Bu yıl yetenek testi 

puanının hesaplanmasında 
sportif özgeçmiş 
değerlendirmesi de yaptık. 
Sadece sportif açıdan başarılı 
sporcu olmak bu Fakülteye 
girmek için yeterli değil. Böyle 
olursa akademik olarak vermek 
istediklerimizi tam olarak 
veremeyebiliyoruz. Çünkü biz 
burada sporcu yetiştirmiyoruz. 
Sporu yönetim, eğitim, 
sağlık gibi farklı alanlarıyla 
bilen beden eğitimi ve spor 
öğretmenleri, antrenörler, spor 
yöneticileri ve spor bilimcileri 
yetiştiriyoruz. Sporcu olup 
da burada eğitim alarak sporu 
farklı yönleriyle öğrenmek 
isteyen, spor eğitimcisi, spor 
yöneticisi ve spor bilimcisi 
olmak isteyen varsa öncelikli 
tercihimiz bu kişilerdir.

10 Yıl Sonra Nasıl Bir 
Fakülte?

10 yıl sonra Gölbaşı 
Yerleşkesi’ni, Tandoğan 
Yerleşkesi gibi ağaçlarının 
büyüdüğü, yemyeşil olduğu, 
insanların burada işi dışında 
da vakit geçirebileceği sosyal 
imkanlara sahip olan bir 
yerleşke olarak hayal ediyoruz. 
Fakültemizin, açık spor 
alanları açısından gelişimini 
tamamlamış, olimpiyat 
düzeyinde bir atletizm pistine, 
bir futbol sahasına, kapalı tenis 
kortlarına, diğer sportif ve 
rekreasyon alanlarına sahip bir 
Fakülte olmasını hedefliyoruz. 
Bu tesislerde sporcuların 
gelip antrenman yaptığı, bu 
sporcuların değerlendirildiği, 
bu sporcular üzerinde 
araştırmaların yapıldığı, 
laboratuvarlarımızın bu 
amaçla kullanıldığı bir fakülte 
olmak istiyoruz. Bölgesinde 
sporun geliştirilmesi ve 
yaygınlaştırılmasında öncülük 
eden bir Fakülte olmak 
istiyoruz. 

Mezunlarımız, Sporun 
Yönetim Kadrosunda Olmalı

Ülkemizde spor 
yönetiminde konunun 
uzmanlarına yeterince 
söz hakkı verilmediğini 
düşünüyoruz. Buralarda 
görev alacak mezunlarımızın 
sayısının artmasını istiyoruz. 
Spor bilim insanlarının bu 
alanlarda çok güzel master ve 
doktora tezleri var. Bu tezlere 
kulak verilmesini istiyoruz. 
Spor politikalarının bu bilimsel 
çalışmalara dayandırılmasını 
istiyoruz.”

“
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Kolombiya’nın Medellín 
şehrinde bulunan 

EAFIT Üniversitesi 
tarafından 3-6 Eylül 
2013 tarihleri arasında 
düzenlenen “Encuentro 
Colombia-Turquía” 
(Türkiye-Kolombiya 
Buluşması) konulu bir 
bilimsel etkinlik kapsamında 
Ankara Üniversitesi Latin 
Amerika Çalışmaları 
Araştırma ve Uygulama 
Merkezi (LAMER) 
Müdürü Prof. Dr. Mehmet 
Necati Kutlu, Galatasaray 
Üniversitesi’nden Doç. 
Dr. Selcan Serdaroğlu, 
ODTÜ’den Doç. Dr. 
Aylin Topal ve Koç 
Üniversitesi’nden Doç. Dr. 
Özgür Yılmaz konferanslar 
gerçekleştirdi. 

Prof. Dr. Necati 
Kutlu’dan İki Konferans

Etkinliğin açılış 
konuşmasını yapan T.C. 
Bogota Büyükelçisi Engin 
Yürür’ün ardından kürsüye 
çıkan LAMER Müdürü 
Prof. Dr. Mehmet Necati 
Kutlu, EAFIT Üniversitesi 
Televizyonu tarafından 
da naklen yayımlanan 
“Estambul a través de los 
siglos” (Çağların Ötesinde 
İstanbul) başlıklı bir 
konuşma gerçekleştirdi.

Etkinlik kapsamında 
Prof. Dr. Mehmet 
Necati Kutlu tarafından 
gerçekleştirilen “La 
transición turca del Imperio 
a la República y Kemal 
Atatürk” (Türkiye’nin 
İmparatorluktan 
Cumhuriyete Geçişi ve 

Kolombiya-Türkiye Buluşması ve
LAMER’den Akademik İşbirliği Atağı

Kemal Atatürk) başlıklı 
ikinci konuşma ise 4 Eylül 
2013 tarihinde yapıldı.

Mevlana Protokolleri 
Yapılacak

Medellin’de 
gerçekleştirilen 
konferansın ardından 
EAFIT Üniversitesi Asya 
Pasifik Araştırma Merkezi 
ile akademik işbirliği 
görüşmeleri yapan ve bu 
kapsamda ilk adımları atan 
Prof. Dr. Mehmet Necati 
Kutlu, başkent Bogota’nın 
en önemli üniversiteleri 
nezdinde akademik temaslar 
yürütmek üzere Bogota’ya 
geçti. Bu kapsamda ilk 
görüşme, 2012 yılında 
Rektörü Pedro Navas 
tarafından Üniversitemize 
bir ziyaret gerçekleştirilen 
Los Andes Üniversitesi 
ile gerçekleştirildi. 
Anılan Üniversitede 
yapılan görüşmeler 
neticesinde bu Üniversiteye 
Ankara Üniversitesi 
çerçeve anlaşması ve 
ilgili bölümlerle Latin 
Amerika Çalışmaları 
Anabilim Dalı ile 
İspanyol Dili ve Edebiyatı 
Bölümleri arasında 
gerçekleştirilebilecek 
bir Mevlana Protokolü 
bırakıldı. Los Andes 
Üniversitesi ile ayrıca 
çift diploma programları 
düzenlenmesi konusunda 
da görüşmeler yapıldı ve 
kendilerinin bu konuya 
son derece ilgili oldukları 
gözlemlendi.

İkinci olarak Externado 
Üniversitesi ziyaret 

edildi. Bu Üniversite ile 
de bir çerçeve anlaşması 
imzalanması üzerinde 
mutabık kalındı.

Bogota’da yapılan 
bir diğer görüşme 
Rosario Üniversitesi’yle 
gerçekleştirildi. Bu 
Üniversite ile de 
Üniversitelerarası bir 
çerçeve anlaşması ve 
Latin Amerika Çalışmaları 
Araştırma ve Uygulama 
Merkezi/Latin Amerika 
Çalışmaları Anabilim Dalı 
ile kendi bünyelerinde yer 
alan ilgili birim arasında 
değişim gerçekleştirilecek 
bir Mevlana Protokolü 
imzalanması üzerinde 
mutabık kalındı.

Bogota’da ziyaret 
edilen son Üniversite, 
Kolombiya’nın en büyük 
devlet Üniversitesi 
olan Kolombiya Ulusal 
Üniversitesi oldu. Bu 
kapsamda, anılan Üniversite 
ile de bir adet çerçeve 
anlaşması imzalanması 
konusunda hazırlıklar 
yapıldı; LAMER tarafından 
hazırlanan metin Ulusal 
Üniversite yetkililerince 

incelendikten sonra 
üzerinde yapılan küçük 
değişikliklerle LAMER’e 
gönderildi. Aynı şekilde, 
iki Üniversitenin Latin 
Amerika Çalışmaları 
Anabilim Dalları arasında 
gerçekleştirilecek bir 
Mevlana Anlaşması 
imzalanması konusunda 
da mutabık kalındı ve 
hazırlıklara başlandı.

Ankara Üniversitesi’ne 
Büyük İlgi Var

Prof. Dr. Necati Kutlu, 
seyahat kapsamında 
Kolombiya’da görüşmeler 
gerçekleştirilen tüm 
üniversitelerde Türkiye ve 
Ankara Üniversitesi’ne 
ilginin son derece büyük 
olduğunu, işbirliği 
konusunda oldukça istekli 
olduklarını söyledi.

Prof. Dr. Necati 
Kutlu, Kolombiya 
üniversitelerinden bir 
kısmı ile “Türk Tarihi ve 
Kültürü Kürsüsü” kurulması 
konusunda da görüşmeler 
yapıldığını, yetkililerin 
bu konuda en az bizler 
kadar heyecanlı ve istekli 
olduklarını dile getirdi.
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Ankara İtalyan Kültür 
Merkezi tarafından 

21-27 Ekim 2013 tarihleri 
arasında düzenlenen “13. 
Dünya İtalyan Dili Haftası” 
kapsamında, Roma Tor 
Vergata Üniversitesi Ulusal 
Nükleer Fizik Enstitüsü 
öğretim üyesi Prof. Dr. 
Marco Casolino, 22 Ekim 
2013 tarihinde Rektörlük 
100. Yıl Salonu’nda, 
uluslararası gelişmiş 
bir araştırma tesisi olan 
ve 2011 yılı itibarıyla 
tamamlanan “Uluslararası 
Uzay İstasyonu”nda yapılan 

çalışmalar hakkında bilgi 
verdi.

Prof. Dr. Marco 
Casolino, Üniversitemiz 
İtalyan Dili ve Edebiyatı 
Anabilim Dalı Başkanı Prof. 
Dr. Nevin Özkan Speelman 
ve bölüm öğrencilerinin 
ilgi gösterdiği konferansta, 
Dünya’dan da çıplak gözle 
izlenebilen Uluslararası 
Uzay İstasyonu’nu 
ABD, Rusya, Japonya, 
Kanada, Brezilya ve 10 
Avrupa ülkesinin birlikte 
yürüttüğünü belirtti. 

İstasyonda kozmik 

ışınların nereden geldiği ve 
nelerden oluştuğuyla ilgili 
çalışmalar yaptıklarını da 
anlatan Prof. Dr. Marco 
Casolino, Big Bang’dan 
önce ne olduğunu 
bilmediklerini, bunu çözen 
kişinin mutlaka Nobel 
Ödülü’nü kazanacağını 
belirtti. Türkiye’yi 
de Uluslararası Uzay 
İstasyonu’nda görmeyi 
istediklerini sözlerine 
ekledi.

13. Dünya İtalyan Dili Haftası kapsamında Üniversitemizde konferans 
veren Uluslararası Uzay İstasyonu Araştırmacısı Dr. Marco Casolino:

Big Bang’ı Çözen Kişi Nobel’i Alır”“

Süperiletkenlik alanında 
Türkiye’nin ilk ve tek 

merkezi olan, başkanlığını 
Ankara Üniversitesi’nden 
Prof. Dr. Ali Gencer’in 
yaptığı ve altı üniversitenin 
paydaş, elliden fazla bilim 
insanının merkez üyesi 
olduğu Ankara Üniversitesi 
Ulusal Süperiletkenlik 
Araştırma ve Uygulama 
Merkezi, (CESUR - 
Center of Excellence 
for Superconductivity 
Research) alanında önemli 
bilimsel faaliyetlerine 
devam ediyor.

Uluslararası Düzenleme 
Komitesinin (IOC) oy 
birliği ile ülkemizde 
düzenlenmesine karar 
verilen Yedinci Asya 
Uygulamalı Süperiletkenlik 
ve Kriyojenik Konferansı, 
22-25 Ekim tarihleri 
arasında Kapadokya 

Süperiletken Teknolojileri Uygulama ve Araştırma Merkezi’nden

Uluslararası İşbirliği

Perissia Hotel ve Kongre 
Merkezinde; Japonya, Çin, 
Kore, Hindistan ve diğer 
Asya ülkelerinden katılan 
önde gelen bilim insanları 
ile birlikte gerçekleştirildi.

Süperiletkenlik 
alanında yüz milyonlarca 
dolarlık projeleri yürüten 
bilim insanları tarafından 
sunulan çalışmalar arasında 
saatte 600 km’ye ulaşan 
çok yüksek hızlı tren 

teknolojileri, 2013 Nobel 
fizik ödülünün alınmasında 
önemli rol oynayan 
hızlandırıcı teknolojileri, 
yüksek enerji dağıtım 
sistemleri, ülkemizde ve 
dünyada stratejik olarak 
kabul edilen Bor elementini 
içeren süperiletken 
teknolojileri, tıbbi 
görüntüleme, fabrika
bacalarındaki atıkların 
filtrelenmesi gibi alanlarda 

kullanılan mıknatıs 
teknolojileri, dünyada 
sürekli artan işlem gücüne 
cevap verebilecek yegâne 
teknolojilerden olan 
süperiletken bilgisayar 
teknolojisi, en küçük 
seviyedeki beyin sinyallerini 
algılayabilecek hassaslıkta 
dedektör sistemleri, belki de 
dünyanın enerji problemine 
kökten çözüm olabilecek 
füzyon teknolojisini 
oluşturan TOKAMAK gibi 
farklı alanlardan konular yer 
aldı.

28 Ekim 2013 
tarihinde ise Ankara 
Üniversitesi Rektörlüğü’nün 
himayesinde, Japonya’dan
Sumitomo Electric ve 
Sumitomo Heavy Industries, 
Japonya Ulusal Malzeme 
Bilimi Enstitüsü (NIMS)
ve Meissei Üniversitesi 
yetkilileri ile ülkemizden, 
CESUR, TOBB Ekonomi 
ve Teknoloji Üniversitesi, 
Gazi Üniversitesi, İnönü 
Üniversitesi, Karadeniz 
Teknik Üniversitesi, 
Bolu Abant İzzet Baysal 
Üniversitesi ve Bor 
Enstitüsü temsilcilerinin 
katılımı ile Süperiletkenlik 
ve Kriyojenik üzerine Türk-
Japon İşbirliği çalıştayı 
gerçekleştirildi.

Ulusal Süperiletkenlik 
Araştırma ve Uygulama 
Merkezi ile Japonya 
Kriyojenik ve 
Süperiletkenlik Topluluğu 
arasında işbirliği protokolü 
imzalandı.
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Üniversitemiz Diş 
Hekimliği Fakültesi’ni, 

Fakültenin kuruluşunun 
50. yılı olan 2012-2013 
akademik yılında bitiren 
mezunlar, diplomalarını 
4 Ekim 2013 tarihinde 
MEB Şura Salonu’nda 
Üniversitemiz yöneticileri, 
meslek kuruluşlarının 
temsilcileri, öğretim üyeleri 
ve ailelerinin katılımıyla 
düzenlenen törenle aldı. 
Fakülteyi bu akademik yılda 
Sevda Bozkır birinci, Merve 
Tunalı ikinci ve Merve 
Altuntaş da üçüncü olarak 
bitirdi. 

“Bir Adım Önde 
Başlıyorsunuz”

Törende mezunlara 
hitaben bir konuşma yapan 
Dekan Prof. Dr. Gürkan 
Gür, mezunların, Ankara 
Üniversitesi Diş Hekimliği 
Fakültesi’nden aldıkları 
eğitimle ve kazandıkları 
özgüvenle meslek 
hayatına bir adım önde 
başladığını söyledi.  Prof. 
Dr. Gürkan Gür; “Ankara 
Üniversitesi Diş Hekimliği 
Fakültesi mensubu olarak 
sorumluluklarınızı eksiksiz 
yerine getireceğinize ve 
mesleki başarılarınızla, 
erdemli yaşamınızla, 
vatanseverliğinizle, ilkeli, 
dik ve onurlu duruşunuzla 
Üniversitemizin size 

Yeni Diş Hekimlerinin Son Dersi:

kazandırdığı değerleri 
bir ömür boyu 
gururla taşıyacağınıza 
yürekten inanıyorum” 
dedi.

Türk Diş Hekimleri 
Birliği Başkan Vekili Serdar 
Sütçü de mezunların, 
ülkemizin geleceğini 
aydınlatacak bireyler 
olduğunu belirtti.

“Ankara Üniversiteliler 
Derneği’ne Üye Olun”

Ankara Üniversiteliler 
Derneği Başkanı Prof. 
Dr. Günal Akbay ise 
yeni mezunları Ankara 
Üniversiteliler Derneği’ne 
üye olmaya çağırdı. Prof. 
Dr. Günal Akbay, “Orada 
yalnız diş hekimleriyle 
değil; tüm Ankara 
Üniversite mezunlarıyla 
birlikte olacaksınız, bu 
gururu, bu mutluluğu 
birlikte paylaşacaksınız” 
dedi.

“Yeni Diş Hekimliği 
Fakültesi Hastanesi İnşa 
Edeceğiz”

Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. Erkan İbiş de 
yeni mezunların, halka çok 
önemli hizmetler vereceğini 
belirterek; “Hekimlik 
özveri, empati, iletişim 
demek. Halkımızın sizlerden 
beklediği çok şey var. Anne-
babanıza, öğretmenlerinize, 
halkımıza, büyüklerinize, 

geçmişinize sahip çıktıkça 
gelecek kuşaklar da size 
sahip çıkacak ve o toplum 
da gelişecektir” dedi. 
Bugün mezun olan genç 
diş hekimlerinin yetersiz 
fiziki mekanlarda eğitim 
aldığını bildiklerini de 
anlatan Prof. Dr. Erkan 
İbiş, Fakültenin hemen 
yanıbaşındaki arazinin 
Ankara Üniversitesi’ne 
tahsis edildiğini, buraya, 
şimdikinin iki buçuk 
katı büyüklüğünde bir 
Diş Hekimliği Fakültesi 
Hastanesi inşa edileceğini 
söyledi. Prof. Dr. Erkan İbiş; 
“Tabii mezunlar olarak siz 
ona yetişemediniz ama ben 
biliyorum ki gelecek yıllarda 
gerek uzmanlık eğitimi 
dönemlerinizde, gerek 
hocalarınızı ziyaretinizde, 
gerekse bilimsel aktivitelere 
katıldığınız zaman o 
mekanda bulunacaksınız 
ve onu da gururla 
paylaşacaksınız” dedi.

“Bahar Şenliklerine 
Bile Gidemedik”

Dönem birincisi Sevda 
Bozkır da konuşmasında 
Atatürk’ün “Zafer, zafer 
benim diyebilenindir” 
sözünü hatırlatarak; 

“Fakülteye başladığım ilk 
günden beri bu düşüncenin 
ışığında ilerleyip bugün 
sizlerin karşısında 
olmanın haklı gururunu 
yaşamaktayım” dedi. Eğitim 
döneminde yaşadıkları 
sıkıntıları anlatan Sevda 
Bozkır, her zaman sınav 
dönemlerine rastladığı 
için bahar şenliklerine 
gidemediklerini de 
belirterek; “Fakat ağrıyla 
gelen hastanın, yüzündeki 
minnettar ifadeyle ettiği bir 
teşekkür bütün zorlukları 
tebessüme çevirmeye yetti” 
diye konuştu. 

Son Ders: Hayat Bilgisi
Mezunlara son dersi ve 

yemini Pedodonti Anabilim 
Dalı Başkanı Prof. Dr. 
Leyla Durutürk yaptırdı. 
Prof. Dr. Leyla Durutürk, 
“Hayat Bilgisi” başlıklı 
dersinde, “Size öğretilen 
doğrulardan ayrılmamalı, 
eğilip bükülmemeli, insanlık 
ve hekimlik onurunuzu her 
şeyin üstünde tutmalısınız. 
İnsanı sevmeli ve dürüst 
olmalısınız. Meslekteki 
gelişmeleri takip edip 
güncellemelisiniz” dedi.

“Hayat Bilgisi”
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Bilim Dünyasına Taze Kan

Üniversitemiz Eğitim 
Bilimleri, Sosyal 

Bilimler, Sağlık Bilimleri, 
Fen Bilimleri, Türk İnkılap 
Tarihi ve Biyoteknoloji 
Enstitülerinde 2012-2013 
güz ve bahar dönemlerinde 
doktora programlarını 
tamamlayanlar, 1 Ekim 
2013 tarihinde Tıp Fakültesi 
Ord. Prof. Dr. Abdülkadir 
Noyan Konferans 
Salonu’nda düzenlenen 
törenle diplomalarını aldı.

“14 Bin Kişiye Doktora 
Eğitimi Veriyoruz”

Törende tüm enstitüler 
adına bir konuşma yapan 
Eğitim Bilimleri Enstitüsü 
Müdürü Prof. Dr. İsmail 
Güven, Üniversitemizin 
Enstitülerin kurulduğu 
1982 yılından bugüne 
kadar farklı programlardan 
6612 kişiye doktora 
unvanı verdiğini söyledi. 
Ankara Üniversitesi’nin 
bugün ülkemizde yoğun 
olarak lisansüstü eğitim 
verdiğini belirten Prof. 
Dr. İsmail Güven, 14 bin 
kişinin doktora eğitimi 
aldığını, bunun da 
Ankara Üniversitesi’nin 
büyüklüğünü bir kez daha 
kanıtladığını kaydetti. 
Bugünkü mezunların 

önünde tek bir yol gösterici 
olduğunu, bunun da 
Atatürk’ün belirlediği gibi 
bilim olduğunu sözlerine 
ekledi.

Mezunlar adına konuşan 
Dr. Recep Sertan Arık 
da konuşmasında bilim 
insanının sorumluluklarını 
anlattı. Dr. Sertan 
Arık; “Bilim insanı, 
teknolojik değişmenin 
hızlandırılmasına çalışırken, 
bu teknolojinin, yaşanılan 
doğayı ve öteki insanları 
tahrip edecek biçimde 
kullanılmasına karşı 
çıkmalıdır. Bilim insanı 
her ideolojinin somut 
amacının, insanın mutluluğu 
olmasını, soyut amaçlar 
uğruna insanların birbirine 
baskı yapmasına ve yok 
etmesine karşı çıkmalıdır. 
Bilim insanı, insanın ve 
doğanın güzelliklerini 
yansıtan bütün sanat ve 
edebiyat etkinliklerinin 
geliştirilmesine ve 
yaygınlaştırılmasına 
doğrudan destek vermelidir” 
diye konuştu.

“Ankara 
Üniversitelilik 
Evrenselliktir”

Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. Erkan 

Ankara Üniversitesi, bu yıl mezun ettikleriyle birlikte, 1982’den 
bugüne kadar farklı programlardan 6612 kişiye doktora unvanı verdi. 

İbiş ise konuşmasında, 
Ankara Üniversitelilik 
ruhunu tanımladı. Prof. 
Dr. Erkan İbiş; “Ankara 
Üniversitelilik çağdaşlıktır, 
Atatürk’ün aydınlık 
yolunda ilerlemektir, 
geleneklerimize, 
birikimlerimize, 
değerlerimize saygı 
duymaktır, evrenselliktir, 
demokrasi aşığı olmaktır” 
dedi.

Doktora unvanının 
önemine de işaret eden Prof. 
Dr. Erkan İbiş; “Doktorluk 
akademik dünyada yüksek 
bir düzey. Entelektüel 
yetkinliği gösteren çok 
önemli bir kriter. Buna 
ulaşmak çok kolay değil 
ama çok onurlu, çok 
gururlu bir konum. Ben, 
aldığınız bu doktorluk 
unvanıyla, bundan sonraki 
yol haritanızda eğitimi, 
araştırmayı, öğrenmeyi, 

bilgiyi, 
bilimi tercih 
ettiğinizi de 
görüyorum” 
dedi. 
Atatürk’ün 
bilim 
insanlarına 
seslenirken 
söylediği, 
“Ülkemizin yüksek 
uygarlığı için bilim insanları 
sürekli, dinlenmeden 
çalışmak zorundadır. 
Bu, bilim insanlarının 
namus borcudur” sözünü 
tekrarlayan Prof. Dr. Erkan 
İbiş; “Sizin de bizim de 
namus borcumuzdur” dedi.

Konuşmaların ardından 
mezunlar hep bir ağızdan 
yemin ettiler. Mezuniyet 
yeminini Eğitim Bilimleri 
Fakültesi öğretim üyesi 
Prof. Dr. Dilek Gözütok 
yaptırdı.
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Üniversitemiz Sağlık 
Bilimleri Fakültesi 

Hemşirelik Bölümü, 3-4 
Ekim 2013 tarihleri arasında 
“Klinik Uygulamalarda 
Rehberlik” konulu bir 
sempozyum düzenledi.

“Rehberlik, Mesleki 
Yeterliğe Ulaşmayı 
Sağlayan Eğitim Süreci”

Sağlık Bilimleri 
Fakültesi Hemşirelik 
Bölümü Başkanı ve 
Sempozyum Başkanı Doç. 
Dr. Gülsüm Ançel, klinik 
uygulamalarda rehberliğin, 
öğrencinin mesleki beceri 
kazanması ve mesleki 
yeterliğe ulaşmasını 
sağlayan bir eğitim 
süreci olduğunu söyledi. 
Hemşirelik eğitiminin en az 
yarısını klinik ortamlarda ya 
da sahada gerçekleştirilen 
uygulamaların 
oluşturduğunu belirten 
Doç. Dr. Gülsüm Ançel, 
bu nedenle klinik 
uygulama eğitimcilerinin, 
hemşirelik eğitiminin 
amacına ulaşmasında 
anahtar rol oynadığını 
kaydetti.

“Hemşirelik 
Uygulamalarında 
Rehberlik” Kitabını 
Yazdık”

Ankara 
Üniversitesi Sağlık 
Bilimleri Fakültesi 
Hemşirelik Bölümü 
olarak 2011-2012 
eğitim öğretim 
yılından itibaren 
devam ettirdikleri 
rehberlik uygulamasıyla 
öğrencilere mesleki 
becerileri öğretmek 
üzere, artan sayıda ve 
nitelikte rehberlerin resmi 
olarak görevlendirildiğini 
ve böylece eğitim ekibinin 
daha güçlendiğini 
belirten Doç. Dr. Gülsüm 
Ançel, Klinik Rehberlik 
konusunda yazılmış hiç 
Türkçe kitap olmadığını 

gördükleri için “Hemşirelik 
Uygulamalarında Rehberlik” 
adlı kitabı yazdıklarını 
sözlerine ekledi.

“Erkek Hemşireye 
İhtiyaç Var”

Sempozyumun 
açılışında bir konuşma 
yapan Sağlık Bilimleri 

Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Şengül 

Hablemitoğlu, 
insan sağlığı 
söz konusu 

olduğunda, gerçek 
ya da gerçeğe 

yakın ortamlarda 
eğitim almanın çok 
önemli olduğunu, 
hemşireliğin de 
rehberliğe çok 
ihtiyaç duyulan 
bir alan olduğunu 
söyledi. Toplumda 
erkek hemşireye 
ihtiyaç olduğunu 
da belirten 
Prof. Dr. Şengül 

Hablemitoğlu, bu 
alanın kadınlara özgü bir 
alan olmaktan çıkması 
gerektiğini, ayrıca 
Hemşirelik Bölümü’nün 
gelişmesini hızlandırabilmek 
ve öğrenciye daha yararlı 
olabilmek için fakülteye 

Hemşirelik Bölümü’nün Düzenlediği Sempozyumda

Klinik Uygulamalarda Rehberlik Tartışıldı

dönüşmesi gerektiğini de 
sözlerine ekledi.

“Hemşirelik Eğitimi 
Mutlaka Üniversite Çatısı 
Altında Verilmeli”

Rektör Prof. Dr. Erkan 
İbiş de Dekan Prof. Dr. 
Şengül Hablemitoğlu’nun, 
Hemşirelik Bölümü’nün 
Fakülte olması yönündeki 
dileğini olumlu karşıladı. 
Bu konuda Hacettepe 
Üniversitesi’nin daha önce 
girişimde bulunduğunu 
belirten Prof. Dr. Erkan 
İbiş, hemşirelik eğitiminin 

mutlaka üniversite çatısı 
altında verilmesi gerektiğini 
ancak son dönemde yeniden 
lise eğitimiyle hemşire 
yetiştirilmesi yönünde 
kararlar alındığı kaydetti. Bu 
karardan geri dönüleceğiyle 
ilgili açıklamalar yapıldığını 
dile getirdi.

Prof. Dr. Erkan İbiş, 
“Hemşirelik aynı zamanda 
bir insan danışmanlığı, bir 
toplum önderliği rolünü de 
taşımaktadır. Bunun için 
de eğitimi çok daha önem 
kazanmaktadır” dedi.

Hemşirelik eğitiminde etkili bir klinik öğrenmenin sağlanması, bilgi ve deneyimlerin 
paylaşılması ve bu konuda adımlar atabilmek için akademisyenler, yöneticiler, 
hemşireler ve öğrenciler arasında iş ve güç birliği geliştirmeyi amaçlayan sempozyum, 
Prof. Dr. Nurgün Platin’in “Hemşirelik Uygulama Eğitiminde Yol Göstericilik” başlıklı 
konferansıyla başladı. Sempozyumda “Klinik Uygulamalar: Neden Rehberlik?”, 
“Rehberlikte Görev, Yetki ve Sorumluluklar”, “Rehberlik Modelinde İngiltere Örneği”, 
“Klinik Uygulamalarda Etik Boyut”, “Klinik Uygulamalarda Rehberlik Modelinde 
Türkiye Örnekleri” ve “Rehberlikte İletişim” başlıklı oturumlar düzenlendi.

“Hasta Haklarını Korumayı 
Öğreniyorlar”

Prof. Dr. Nurgün Platin, hemşirelik 
öğrencileri için hastanelerdeki uygulama 
ortamlarının son derece öğretici olduğunu 
söyledi. Öğrencilerin uygulamada neler 
gördüklerini anlatan Prof. Dr. Nurgün Platin, 
öğrencilerin uygulama ortamına geldiğinde; 
“Gerçek ortamın kusursuz olmadığını, eksik ve bozuk 
araçları, kalabalığı, sağlıkla ilgili bilgi ve önerilere uymayan 
insanları, temiz çarşaflar istendiği zaman gelmediğini, 
doktor ve hemşirelerin hastalara ayrıntılı anlatamadıklarını, 
ideal ile gerçek arasındaki farkı, her hemşirenin hastanın 
refahını birinci sıraya koymadığını, uygulamadaki ikilemleri 
gördüğünü” söyledi. Prof. Dr. Nurgün Platin öğrencilerin 
ayrıca, “Hasta haklarını korumayı, geniş ve çok yönlü 
bakmayı, yardımlaşmayı, bağımsızlığı kazanmayı, stresle 
baş etmeyi, olgun davranmayı ve yaratıcılığı geliştirmeyi” 
öğrendiğini vurguladı.
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Ankara Kalkınma 
Ajansı’nın 

desteklediği, Ankara 
Üniversitesi Kalkınma 
Çalışmaları Uygulama 
ve Araştırma Merkezi 
(AKÇAM) öncülüğünde 
gerçekleştirilen “Kırsal 
Turizm Ankara’da 
Yaygınlaşıyor ve 
Kurumsallaşıyor: Kırsal 
Kalkınma Temelli Nallıhan 
Kırsal Turizm” adlı proje 
hayata geçirilmeye başlandı. 
Söz konusu çalışma ile 
birlikte Türkiye’de ilk 
defa bir köyde, kırsal 
kalkınma ve kırsal turizm 
amacıyla “Kalkınma 
Eğitim Merkezi” adı 
altında bir birim kuruldu. 
Proje ile restorasyonu 

gerçekleştirilen dört adet 
‘kırsal turizm evi’ de hizmet 
vermeye başladı.

Projenin uygulanmaya 
başlanması ile Beydili 
köyüne de yoğun bir 
ziyaretçi akını başladı. 
AKÇAM Müdürü ve 
projenin koordinatörü 
Prof. Dr. Bülent Gülçubuk, 
köyde yaptığı incelemeler 
sırasında merkezle birlikte 
hizmet vermeye başlayan 
kırsal turizm evleri ve butik 
pansiyonun Ankara ve tüm 
Türkiye’deki üniversiteler, 
kamu kurum ve kuruluşları, 
sivil toplum kuruluşları, 
uluslararası kuruluşlar, 
özel sektör, ilk ve orta 
öğretim kurumlarına hizmet 
verebileceğini söyledi.

Prof. Dr. Bülent 
Gülçubuk tarihi, kültürel, 
doğal, tarımsal nitelikleri 
yüksek bir köy olan Beydili 
köyüne gelenlerin doğa 
gezisine çıkabileceğini, 
konaklayabileceğini 
belirterek, “İsteyenler bir 
yandan eğitim programlarını 
eğitim merkezinde 
gerçekleştirebilir, bir 
yandan da köy halkı ile 
birlikte kırsal yaşamın 
tadını çıkararak huzurlu, 
sessiz, zevkli bir zaman 
geçirebilirler” dedi. 
Çalışmaların, doğal 
varlıkların turizme 
kazandırılmasına, kent 
hayatının stresinden 
uzaklaşmak isteyenlerin 
rahat bir nefes almasına 

fayda sağlayacağına işaret 
eden Prof. Dr. Bülent 
Gülçubuk, ayrıca kırsal 
turizmin canlandırılmasına, 
kırsalda yaşam kalitesinin 
yükseltilmesine, kalkınma 
konusunda eğitim 
verilmesine, sertifika 
programlarının uygulanması 
ve kırsal kalkınma 
çalışmalarına katkıda 
bulunulacağını dile getirdi.

Köyde restorasyonu 
tamamlanan okulun butik 
pansiyona dönüştürülmesi 
ile Beydili’de aynı anda 40-
50 kişi konaklayabilecek. 
Proje ile ilgili yapılan bütün 
çalışmalar ise “Beydili 
Köyü Efsanesi: Bir İlk 
Gerçekleşti” adlı bir kitapta 
toplandı.

Türkiye’de ve Beydili Köyü’nde Bir İlk
Ankara Üniversitesi 
Kalkınma Çalışmaları 
Uygulama ve 
Araştırma Merkezi 
öncülüğünde 
Türkiye’nin köyde 

kurulan ilk “Kalkınma 
Eğitim Merkezi” Ankara 
Nallıhan ilçesine bağlı 
Beydili köyünde açıldı.

Ankara Tıp, Yeni Öğretim Yılına
Merhaba Dedi
Ankara Üniversitesi Tıp 

Fakültesi’nin 2013-
2014 Eğitim-Öğretim yılı 
başlangıcı ve Fakülte’nin 
68. Kuruluş Yıldönümü, 
23 Ekim 2013 tarihinde 
düzenlenen etkinlikle 
kutlandı. 

Etkinlikte Cebeci 
Hastanesi Başhekimi 
Prof. Dr. Rüştü S. 
Güner’in “Birikim” adlı 
Fotoğraf Sergisi, Fakülte 
öğrencilerinin oluşturduğu 
Müzik Kulübü’nün 
dinletisi, Ülkemizin duayen 
tarihçilerinden Prof. Dr. 

İlber Ortaylı’nın ‘Eğitim’ 
konulu konferansı ve açılış 
resepsiyonu yer aldı.

Prof. Dr. Rüştü S. 
Güner’in dünyanın 
değişik yerlerinde çektiği 
karelerden oluşan “Birikim” 
adlı fotoğraf sergisi 
büyük beğeni topladı. 
Prof. Dr. Rüştü Güner’in 
Morfoloji Binası fuayesinde 
sergilenen fotoğraflarının 
satışından elde edilen gelir 
12 öğrenciye tam burs 
olarak geri dönecek.

Türkiye’nin duayen 
tarihçilerinden Prof. Dr. 

İlber Ortaylı’nın Ord. Prof. 
Dr. Abdülkadir Noyan 
Konferans Salonu’nda 
verdiği konferansa yoğun 
ilgi vardı. Prof. Dr. İlber 
Ortaylı, tarihin değişik 

kesitlerinden anekdotlar 
aktarırken, eğitimden 
felsefeye, filolojiden antik 
tarihe kadar birçok bilim 
alanına olan hâkimiyetini de 
gözler önüne serdi.
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Ülkemizde veteriner 
hekimliği öğretimine 

başlanmasının 171. 
yıldönümü, 23 Ekim 2013 
tarihinde Üniversitemiz 
Veteriner Fakültesi’nde 
düzenlenen toplantıyla 
kutlandı. Ankara Üniversitesi 
Devlet Konservatuvarı 
öğrencilerinden oluşan 
“Grup Balans Yaylı Sazlar 
Dörtlüsü”nün sunduğu 
konserle başlayan toplantıda, 
konuşmaların ardından, 
fakülteye yeni giren 
öğrencilerin beklentileri ile 
son sınıf öğrencilerinin, tüm 
fakülte öğrenimi boyunca 
yaşadıklarını anlattıkları bir 
panel gerçekleştirildi. 

“TUS Benzeri
Sınav Olmalı”

Veteriner Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Rıfkı 
Hazıroğlu, ülkemizdeki 
veteriner fakültelerinin 
fazlalığını dile getirdi. 
Veteriner fakültelerini 
bitiren mezunların mutlaka 
TUS benzeri bir bitirme 
sınavına girmesi gerektiğine 
işaret eden Prof. Dr. Rıfkı 
Hazıroğlu, bu uygulamanın, 

Veteriner Hekimliği Öğretimi 171. Yaşında

veteriner fakültelerinin 
belli bir kaliteye gelmesini 
sağlayacağını, böylelikle 
fakülteler arasında tatlı bir 
rekabetin başlayacağını 
kaydetti. Üniversitemiz 
Veteriner Fakültesi’nin, 
Almanya’nın önde gelen 
veteriner okullarından 
Hannover Veteriner 
Yüksekokulu ile çift 
diploma programı ile ilgili 
çalışmalarının devam 

ettiğini, Türkiye’de ilk 
olarak İngilizce veteriner 
hekimliği programını da 
açacaklarını belirten Prof. Dr. 
Rıfkı Hazıroğlu, bu İngilizce 
programın, yurtdışından 
başvuran öğrencilere yönelik 
olacağını sözlerine ekledi.

Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Dr. 
Nihat Pakdil de mezunların 
bellik standartta olmasına 
Bakanlık olarak önem 
verdiklerini söyledi. 

“Meslek Sınavı Tüm 
Bilim Dalları İçin Geçerli 
Olmalı”

Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. Erkan İbiş de Dekan 
Prof. Dr. Rıfkı Hazıroğlu’nun 
önerdiği meslek sınavına 
destek verdi ve hatta bu 
sınavın tüm bilim dalları için 
geçerli olmasının gerekli 
olduğunu belirtti. Prof. Dr. 
Erkan İbiş; “Ben mezun 
olalı 33 yıl oldu, bana kimse 
hekimlik bilgimle ilgili 
herhangi bir değerlendirme 

ya da bir soru sormuyor. 
Biz mutlaka kendimizi 
yeniliyoruz ama devletin 
bunu belli periyotlarla 
değerlendirmesi lazım. 
Bu yapılsın ki biz ya da 
yetiştirdiklerimiz, meslekte 
sürekli gelişimi sağlasınlar” 
dedi.

İngilizce programın 
da Veteriner Fakültesi’ne 
önemli katkı yapacağını 
anlatan Prof. Dr. Erkan İbiş, 
bu İngilizce programlara 
çoğunlukla yabancı 
öğrencilerin gelmesini 
sağlamak gerektiğini 
kaydetti. Bu öğrencilerin 
ülkemize çekilerek bizim 
eğitim sistemimizle 
yetişmesi durumunda 
gelecekte ülkemizin gönüllü 
elçisi olacaklarını da ifade 
eden Prof. Dr. Erkan İbiş, 
Üniversitemizde bir süredir 
çalışmaları yürütülen Gıda ve 
Tarım Teknoparkı hakkında 
da bilgi verdi. Bu konuda 
Türkiye’de öncü olabilmek 
ve özel olarak gıdayla ilgili 
çalışabilmek için böyle bir 
yapılanma içinde olduklarını; 
bürokratların ve öğretim 
üyelerinin vereceği desteğin 
güç katacağını sözlerine 
ekledi. 

Burdur Milletvekili 
Ramazan Kerim Özkan ise 
gümrüklerden kaçak canlı 
hayvan ve tarım ürünleri 
girdiğini, bu kaçaklar 
durdurulmazsa veteriner 
hekimlerin çalışmalarının 
öneminin kalmayacağını ifade 
etti.

Helva Koşusu
Kutlama etkinlikleri 

kapsamındaki 171. Yıl Helva 
Koşusu’nda, Ayşegül Kudu ve 
Tolga Günday birinci oldu. 

Türkiye’de veteriner hekimliği öğretimine başlanmasının 171. yılı nedeniyle düzenlenen törende konuşan 
Rektör Prof. Dr. Erkan İbiş, tüm bilim dallarında bitirme sınavlarının olması gerektiğini, hatta mesleğe 
giren kişilerin bilgilerinin de belli aralıklarla devlet tarafından değerlendirilmesi gerektiğini kaydetti.

“Emekli Hocalarla Öğrencilerin Teması Olmalı”
Yeni ve mezun durumundaki öğrencilerin katıldığı 

panelde ise öğrencilerin beklentileri ve tecrübeleri dile 
getirildi. Fakülteye bu yıl başlayan Tuğba Oğuz, hayvanların 
sorunlarını çözmek için veteriner hekimliği seçtiğini, 
Fakülteyi ilk sırada tercih ettiğini ve iyi bir veteriner hekim 
olarak mezun olmayı istediğini söyledi. 

Beşinci sınıf öğrencilerinden Ayça Sağ da Fakülteye 
başlarken çok kolay bir bölümde okuyacağını düşündüğünü 
ancak çok zor bir eğitimle karşılaştığını dile getirdi. Aynı 
sınıftan Ahmet Yıldırım ise kürsüler arasında diyalog 
eksikliğini olduğunu dile getirdi. Bu konuda bir şeyler 
yapılması gerektiğini belirten Ahmet Yıldırım, emekli 
hocaların öğrencilerle temasının olabileceği bir sistemin 
getirilmesini ve öğretim üyeleriyle öğrenciler arasında 
kaynaşma sağlayacak ortak etkinlikler yapılmasını istedi.



Üniversitemiz 
Mühendislik 

Fakültesi’nin Bilgisayar 
ve Elektrik-Elektronik 
Mühendisliği Bölümleri, 
Gölbaşı Yerleşkesi’ndeki 
yeni yerlerinde eğitim 
öğretime başladı. Bu 
bölümlerin verdiği eğitime 
uygun olarak sınıfların ve 
laboratuvarların yapıldığı 
binaların resmi açılışı, 
24 Ekim 2013 tarihinde 
Üniversitemiz Senato 
üyelerinin katıldığı bir 
törenle yapıldı. 

Törende bir konuşma 
yapan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. Erkan 
İbiş, Mühendislik Fakültesi 
için bir ilki oluşturan 
Elektrik-Elektronik ve 

Bilgisayar Mühendisliği 
Bölümleri’ni Gölbaşı’na 
gelme kararları nedeniyle 
kutladığını söyledi. Bu 
bölümlerin önemli ölçüde 
sıkıntıyı göğüslediklerini 
belirten Prof. Dr. Erkan İbiş, 
Mühendislik Fakültesi’nin 
diğer bölümlerinin de 
istemleri doğrultusunda bu 
yerleşkede yer sorunlarının 
çözüleceğini, yeni kurulacak 
Enerji ve Malzeme 
Mühendisliği Bölümü’nün 
de burada eğitime 
başlayacağını kaydetti. Prof. 
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Bilgisayar ve Elektrik-Elektronik 
Mühendisliği Bölümleri Yeni Yerlerinde

Dr. Erkan İbiş; “İnanıyorum 
ki bu yerleşke bundan 
5-10 yıl sonraki dönemde 
çok canlı ve Ankara 
Üniversitesi’nin cazibe 
merkezlerinden biri haline 
gelecek. Burada rekreasyon, 
eğitim ve hizmet alanları 
bağlamında yapılanmalar da 
olacak” dedi.

Mühendislik Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Aziz 
Tekin de Mühendislik 
Fakültesi’nin, başta 
Bilgisayar Mühendisliği 
ve Elektrik-Elektronik 
Mühendisliği Bölümleri 
olmak üzere yıllardır yer 

sıkıntısı bulunduğunu, 
burada çok büyük yatırım 
yapılarak bölümlere 
uygun geniş alanlar 
oluşturulduğunu kaydetti. 

Elektrik-Elektronik 
Mühendisliği Bölümü 
Başkanı Prof. Dr. Gökhan 
İlk ise ilk başta Gölbaşı 
Yerleşkesi’ne uzak 
olduğu için gelmekten 
kaçındıklarını ancak 
buradaki olanakların 
gerçekten çok iyi olduğunu, 
bu olanakları sağlayan 
başta Rektör Prof. Dr. 
Erkan İbiş olmak üzere tüm 
emeği geçenlere teşekkür 
ettiklerini dile getirdi.
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Kültür ve Turizm Bakanlığı ile 
Ankara Üniversitesi’nce
Ortaklaşa Yürütülen

NYSA Antik Kenti
2013 Kazılarında
Yeni Yapılar Ortaya Çıktı

Aydın’ın Sultanhisar 
İlçesi’nde bulunan 

Nysa antik kentinde 1992-
2010 yılları arasında T.C. 
Kültür ve Turizm Bakanlığı 
ile Ankara Üniversitesi 
adına Prof. Dr. Vedat İdil 
başkanlığında yürütülen 
bilimsel arkeolojik kazı ve 
restorasyon çalışmalarına iki 
yıl verilen aranın ardından 
2012 yılında Üniversitemiz 
öğretim üye ve yardımcıları 
ile öğrencilerinin katılımıyla 
yeniden başlandı.

Aydın Arkeoloji Müzesi 
başkanlığında, Ankara 
Üniversitesi Dil ve Tarih-
Coğrafya Fakültesi Arkeoloji 
Bölümü öğretim üyelerinden 
Yard. Doç. Dr. Serdar 
Hakan Öztaner’in bilimsel 

danışmanlığında yürütülen 
kazı ve restorasyon 
çalışmalarının bu yılki 
bölümünde önemli yapılar 
saptandı.

26 Haziran 2013 
tarihinde başlanılan ve 5 
Ekim 2013 tarihine kadar 
devam eden kazı çalışmaları 
kapsamında, kentin iki 
yakasını birleştiren stadium 
köprüsüne doğru uzanan 9 

metre genişliğindeki mermer 
döşemeye sahip sütunlu 
ana cadde ile caddenin 
kuzeyinde yer alan çarşı 
bazilikası ve olasılıkla bir 
forumun yer aldığı alana 
girişi sağlayan anıtsal 
kapı açığa çıkarıldı. 2013 
kazılarında bulunan, M.S. 
2. yüzyılın ikinci yarısına 
tarihlenen, sayıları iki yüze 
yakın bezemeli, mermer 
mimari elemanlar ile 
Nysa antik kentinin Roma 
dönemindeki zenginliği ve 
ihtişamı bir kez daha gün 
yüzüne çıkmış bulunuyor. 

2013 yılında tiyatro ve 
meclis binasında yürütülen 
onarım ve restorasyon 
çalışmalarının yanı sıra kent 
merkezinde ortaya çıkarılan 

ve büyük ilgi gören sütunlu 
ana caddenin, anıtsal kapının 
ve çarşı bazilikasının ayağa 
kaldırılmasına yönelik 
çalışmalar gerçekleştirildi. 
Çarşı bazilikasına ait 
figürlü başlığın kopyası 
hazırlanarak, mulajı 
yapıdaki yerine yerleştirildi.

Vadi üzerine, etkileyici 
bir topografyaya kurulmuş 
olan Nysa antik kentinin 
barındırdığı arkeolojik 
potansiyeli ve açığa çıkarılan 
görkemli yapılarıyla, 
ülkemiz arkeolojisine ve 
turizmine en iyi şekilde 
hizmet edebilmesi için 
gerekli bilimsel yayın ve 
tanıtım çalışmalarına ulusal, 
uluslararası alanlarda devam 
ediliyor.
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Üniversitemiz Dil ve Tarih-Coğrafya Fakültesi 
Arkeoloji Bölümü’nden emekli Prof. Dr. Aykut 

Çınaroğlu’nun başkanlığında yürütülen Alacahöyük’teki 
kazı 
çalışmalarında, 
Hitit dönemine 
ait yazışmaların 
yer aldığı büyük 
bir tablet arşivi 
bulundu. Kazı 
heyetinin yanı 
sıra çeşitli 
üniversitelerden 
öğrencilerin yer 
aldığı 20 kişilik 

ekiple bölgede çalıştıklarını ifade eden Prof. Dr. Aykut 
Çınaroğlu, 76 gün süren kazı çalışmaları sonunda 48 
envanterlik eser ile 2 bin 790 adet etütlük eserin gün 
yüzüne çıkarıldığını belirtti. 

Prof. Dr. Aykut Çınaroğlu şunları söyledi:
 “Bilim alemi, kazıların başladığı tarihten itibaren 

Alacahöyük’te Hitit dönemine ait çok büyük bir tablet 
arşivi olduğunu biliyordu. Herkes de böyle bir beklenti 
içerisindeydi ama bu sonuca ulaşmak bu yıla nasip oldu. 
Hitit çivi yazılı çok güzel bir tablet bulduk. Alacahöyük, 
Hitit döneminde bir kült merkeziydi. Hitit kralı, başkent 
Boğazköy’den buraya gelerek merkezde kalıyor ve 
birtakım dini törenler de burada gerçekleştiriliyordu. 
Bulduğumuz tablet, bunları teyit eden bir buluntu olduğu 
için büyük bir buluntu sayılır.”

Kültepe’de 4 Bin Yıllık Atık Su Kanalı Bulundu
Dil ve Tarih-Coğrafya Fakültesi Arkeoloji Bölümü 

öğretim üyesi Prof. Dr. Fikri Kulakoğlu başkanlığında 
Kayseri Kültepe Höyüğü’nde yapılan kazılarda ise dört 
bin yıl öncesine ait atık su kanalı ortaya çıkarıldı.

Prof. Dr. Fikri Kulakoğlu şunları söyledi:
“Aslında bunların varlığı biliniyordu ama bu kadar 

genişi ve büyüğü hele hele geç dönemde karşımıza 
çıkmamıştı. Yani o dönemde oldukça ileri şartlarda 

bir şehircilik 
anlayışıyla 
karşı karşıya 
olduğumuzu 
söyleyebiliriz. 
Kültepe’nin 
içinde bulunduğu 
Karahöyük 
köyünde bugün 
bile kanalizasyon 
ya da atık su 
drenaj sistemi 

olmamasına rağmen, günümüzden 4 bin yıl öncesinde 
yerleşimde buna şahit olmak bizim için büyük bir şans. 
Bu o dönem Anadolu’nun ne kadar ileride ve gelişmiş 
olduğunu göstermesi açısından önemli bir buluntu.”

Kazılarda Önemli 
Buluşlar Gerçekleşti

Üniversitemiz Hukuk Fakültesi öğretim üyesi 
Prof. Dr. Belgin Akçay, “Avrupa’nın Ekonomik 

Bütünleşmesi” alanında Jean Monnet Profesörü oldu. 
Jean Monnet Profesörlüğü, Avrupa Birliği alanında ders 
veren ve bu alanda yaptıkları akademik yayınlar ve 
diğer etkinlikleriyle başarılı bulunan öğretim üyelerine 
Avrupa Komisyonu tarafından verilen bir ödül niteliğini 
taşıyor.

Avrupa Birliği ve Uluslararası Ekonomik 
İlişkiler Anabilim Dalı’nda dersler veren 
Prof. Dr. Belgin Akçay’ın başkanlığında 
hazırlanan proje ile Üniversitemiz, Jean 
Monnet Kürsüsü bulunan Türkiye’deki çok 
az sayıdaki üniversite arasına girdi.

Avrupa Birliği Eğitim Görsel İşitsel ve Kültür 
Ajansı aracılığı ile yürütülen “Yaşam Boyu 
Öğrenim, Jean Monnet Programı” kapsamında 
hazırlanan proje, Avrupa Komisyonu tarafından üç 
yıl süre ile desteklenecek. Proje kapsamında, Ankara 
Üniversitesi’nin Uzaktan Eğitim Merkezi (UZEM) 
aracılığı ile Anadolu’da çeşitli üniversitelerde AB 
bütünleşmesi sürecine ilişkin dersler verilecek ve 
bu üniversitelerde AB politikalarının işleyişindeki 
gelişmelerin ve Türkiye-AB ilişkilerinin farklı 
açılardan tartışılacağı çok sayıda yerel konferanslar 
düzenlenecek. Bu proje ile Ankara Üniversitesi ve 
yeni kurulmuş bazı Anadolu üniversiteleri arasında 
işbirliğinin geliştirilmesi ve bu üniversitelerde AB 
konularında derslerin verilmesi yanında, AB konusunda 
çalışan akademisyenler arasında bir ağ kurulması da 
amaçlanıyor. 

Üniversitemiz
Jean Monnet Kürsüsü’nü 
Destekliyor

TÖMER Yenişehir 
Şubesi’nde 9 Dilde Çeviri 
Kursları Başladı
Ankara Üniversitesi TÖMER Yenişehir Şubesi’nde 

Ekim ayından itibaren çeviri kursları açıldı. 
Rusça, İtalyanca, Yunanca, İspanyolca, Arapça, Çince, 
Japonca, Bulgarca ve Farsça açılan kurslar, toplam üç ay 
sürecek. TÖMER, bu kurslarla öğrencilerin çeviri ile ilgili 
her türlü sorunlarını çözmeyi hedefliyor.
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Ankara Üniversitesi’nin 
2009-2010 eğitim 

öğretim yılında Rektörlüğe 
bağlı bir birim olarak 
kurulan ve o tarihten 2012 
yılına kadar öğrencilere 
yönelik hizmetler sunan 
Gençlik Danışma Merkezi 
(GEDAM), Merkezde 
görevli tek psikoloğun 
emekli olması nedeniyle 
Mart 2012-Ağustos 2013 
tarihleri arasında durdurduğu 
faaliyetlerine, yeni mekanı 
ve yeni personeliyle yeniden 
başladı. Sağlık Kültür ve Spor 
Daire Başkanlığı binası içinde 
hizmet sunmaya başlayan 
GEDAM’a Ağustos ayında 
iki psikolog ve idari personel 
verildi. 

GEDAM Koordinatörleri 
Prof. Dr. Ayşegül Durak 
Batıgün ve Prof. Dr. 
Bedriye Öncü Merkezin 
amacı, kuruluş felsefesi, 
vizyonu, misyonu ve 
yaptıkları çalışmaları Bülten 
okuyucularıyla paylaştı.

Amacımız, Öğrencilerin, 
Kendi Güçlü ve Zayıf 
Yönlerini Tanımasına 
Yardımcı Olmak

Merkezin amacının, 
Ankara Üniversitesi 
öğrencilerinin sosyal, 
akademik ve psikolojik 
yönden en üst düzeye 
ulaşmalarına yardımcı 
olmak olduğunu belirten 
Prof. Dr. Ayşegül Durak 
Batıgün ve Prof. Dr. Bedriye 
Öncü, başka bir deyişle; 
öğrencilerin üretken, 
bağımsız seçimler yapabilen, 
yaptıkları seçimlerin 
sorumluluğunu üstlenebilen, 

değişim ve gelişime açık, 
kendilerinin güçlü ve zayıf 
yönlerini tanıyan bireyler 
olmalarına yardımcı olmanın, 
GEDAM’ın temel amacı 
olduğunu belirterek şunları 
söyledi:

“Gençlik Danışma 
Merkezi’nde medikal 
model dışında, “Koruyucu 
Ruh Sağlığı”na yönelik bir 
yaklaşım benimsenmiştir 
ve hizmet veren yönüyle 
Rektörlüğe bağlı bir idari 
birim olmakla birlikte; 
araştırma ve eğitim 
faaliyetleriyle de akademik 
niteliklere sahip bir birimdir.

Kuruluş Felsefemiz 
Üniversite yaşamının 

öğrencinin yalnızca 
öğrendiği, öğretim elemanları 
ve diğer tüm çalışanların 
da yalnızca öğretmeyi ve 
hizmeti sağlamak üzere 
çalışan bireyler olmaktan 
fazlasını sağlaması gerektiği 
inancıyla yola çıktık. 
Hizmet felsefemiz, ‘bireyin 
gelişiminin sürekliliği’ 
ve ‘öğrencilerimizin 
gelişimlerinin çok yönlü 
ve etkileşimsel olarak 
desteklenmesi’ görüşüne 
dayanmaktadır.

 Hızlı ve yoğun biçimde 
artan-değişen bilgi ve 
teknoloji akışına yetişme 
telaşı içinde, bireyin 
psikolojik ve sosyal sağlığının 
korunması kuşkusuz 
üniversitelerin kaçınılamaz 
görevleri arasında yer 
almalıdır. Üniversitenin 
öğrenci için varoluşunu 
gerçekleştirmesinin başında, 
öğrenciyi tüm yönleriyle 

Üniversitemizin Rehberlik Birimlerinden

bir bütün olarak ve bireysel 
farklılıklarıyla tanıyabilmek 
ve gereksinimlerinin 
giderilmesi için 
gerekli düzenlemeleri 
yapabilmek 
gelmelidir.

Buradan 
hareketle kurumsal 
olarak üniversitenin 
görevleri arasında 
olan, öğrencinin 
akademik gelişiminin 
yanı sıra psikolojik 
ve sosyal gelişiminin 
desteklenmesi 
ve ortaya çıkan 
sorunların çözümü 
için mevcut 
kaynakları yeniden 
biçimlendirme ve 
yeni kaynaklar 
oluşturabilmek üzere 
GEDAM’ı oluşturduk. 

Danışma Hizmeti 
Sunuyoruz

Vizyonumuz, 
üniversitenin ilgili tüm 
birimleri ile eşgüdüm halinde 
çalışarak öğrencimizin 
başta akademik, psikolojik 
ve sosyal olmak üzere tüm 
gelişim alanlarına yönelik 
destekleyici danışma 
hizmetlerini sunmak. Bu 
hizmet sürecinde öğrenci 
gereksinimlerini belirleme ve 
gidermede öğrenci merkezli-
öğrenciyle hareket edebilen, 
plan-proje geliştirebilen bir 
yapı oluşturmak.

 Misyonumuz, öğrenciyi 
ve gereksinimlerini 
tanımak için araştırmalar 
yapmak; ruh sağlığı 
danışmanlığı kapsamında 
bireysel görüşmeler ve 

“Misyonumuz, sosyal hizmet danışmanlığı yapmak; hukuksal 
danışmanlık hizmetleri vermek; üreme sağlığı ve cinsel sağlık 
danışmanlığı vermek; öğrenci ve öğretim elemanlarına yönelik 
seminerler ve toplantılar düzenlemektir.”

grup çalışmaları yapmak, 
özel öğrenci gruplarıyla 
çalışmak; hizmet alanlarında 
üniversite öğrencilerine 
yönelik broşürler hazırlamak 
ve web sayfası aracılığıyla 
etkili bilgi vermek; sosyal 
hizmet danışmanlığı yapmak; 
hukuksal danışmanlık 
hizmetleri vermek; üreme 
sağlığı ve cinsel sağlık 
danışmanlığı vermek; öğrenci 
ve öğretim elemanlarına 
yönelik seminerler ve 
toplantılar düzenlemek.

Öğrenci Profilini 
Belirliyoruz

GEDAM, kuruluş 
felsefesi, misyon ve vizyon 
çerçevesinde 2010-2011 
yıllarında çeşitli konferans 
ve seminerler düzenlenmiş, 
öğrencilerimize psikolojik 
destek hizmetleri sunulmuş, 
çeşitli broşürler (GEDAM’ı 
tanıtıcı broşür, Üniversiteye 

Gençlik Danışma Merkezi (GEDAM) 
Öğrencilere Yeniden
Hizmet Vermeye Başladı

Adres:
Sağlık Kültür ve Spor Daire 

Başkanlığı Mamak Cad. No:2 

Dikimevi/Ankara

Web Adresi:

http://gedam.ankara.edu.tr

Tel: 0312 595 76 52

E-Posta: gedam@ankara.edu.tr

Koordinatörler: 

Prof. Dr. Ayşegül Durak Batıgün, 

Prof. Dr. Bedriye Öncü

Psikologlar:

Burcu Kahveci, Yaşar 

Küçükkaynak

İdari Personel: Deniz Yılmaz Ergen
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Siyasal Bilgiler Fakültesi 
(SBF) Sosyal Politika 

Araştırma ve Uygulama 
Merkezi’nin (SPAUM) 
düzenlendiği “Mülkiye 
Genç Sosyal Politikacılar 
Kongresi”nin 6’ncısı 24-25 
Ekim 2013 tarihlerinde 
gerçekleştirildi. SBF 
Prof. Dr. Aziz Köklü 
Salonu’nda yapılan 
Kongre’ye Türkiye’nin farklı 
üniversitelerindeki Çalışma 
Ekonomisi ve Endüstri 
İlişkileri Bölümü öğrencileri 
konuşmacı ve dinleyici 
olarak katıldı. Bu yıl da 
genç sosyal politikacıların 
gerek tebliğ sahibi, gerekse 
dinleyici olarak geniş 
katılımına ev sahipliği yapan 
Kongre, sosyal politika 
disiplininin uğraşı konularına 
ilişkin zengin ve öğretici 
tartışmalara sahne oldu.

Sosyal Politika Araştırma 
ve Uygulama Merkezi 
Müdürü Prof. Dr. Ahmet 
Makal ile SBF Dekanı Prof. 
Dr. Yalçın Karatepe’nin açılış 
konuşmaları ile başlayan 
Kongre, geçtiğimiz aylarda 
yaşamlarını yitiren SBF 
Çalışma Ekonomisi ve 
Endüstri İlişkileri Bölümü 
Emekli Öğretim Üyeleri Prof. 
Dr. Alpaslan Işıklı ve Prof. 
Dr. Pars Esin’in anılarına 
gerçekleştirildi. 

Kongrede, her yıl olduğu 
gibi sosyal politikaya ilişkin 
özgün tarihsel ve güncel 
sorun alanları üzerine eleştirel 
tartışmalar yürütüldü. 
İlk oturumda, geçmişten 
günümüze sendikacılık 
hareketi, toplumsal 
hareketler, uluslararası 

Geleceğin Sosyal Politikacıları 
Üniversitemizde Buluştu

Uyum, Stres ve Stresle 
Başaçıkma broşürleri) ve 
bilimsel bazı araştırmalar 
gerçekleştirilmiştir. Örneğin, 
üniversitemiz öğrenci 
profilinin belirlenmesi 
amacıyla, yeni kayıt 
yaptıran tüm öğrencilerimize 
hazırlamış olduğumuz bilgi 
formlarını her yıl doldurtarak 
sosyo-demografik yapıları 
hakkında bilgiler elde 
edilmektedir. 

Ayrıca 2011-2012 
Eğitim Öğretim Yılı’nda 
Ankara Üniversitesi öğrenci 
profilinin ve memnuniyetinin 
belirlenmesi amacıyla 
bir araştırma deseni 
oluşturulmuş ve bu desen 
çerçevesinde ‘Ankara 
Üniversitesi Öğrenci Profili 
ve Memnuniyeti Çalışması’ 
gerçekleştirilmiştir. 
Tüm Fakülte ve Yüksek 
Okullarımızda okumakta olan 
toplam 6319 öğrenciden elde 
edilen verilerin bilgisayar 
ortamına aktarılma işleri 
tamamlandıktan sonra 
istatistiksel analizler ve 
değerlendirme çalışmaları 
yapılmış; bir rapor haline 
getirilerek Rektörlüğümüze 
sunulmuştur. Bu çalışmanın 
sonuçları ile ilgili bilgiler 
Kasım 2011 tarihinde 
yapılan Senato toplantısında 
Rektörümüz, Rektör 
Yardımcılarımız ve bütün 
Fakülte Dekanlarımıza 
sunulmuştur.”

deneyimler ve Türkiye 
ayağına odaklanıldı. Güncel 
işçilik deneyimlerinin masaya 
yatırıldığı ikinci oturumda, 
Türkiye’de farklı işletmelere 
dönük tartışmaların yanında, 
bölgesel asgari ücret konusu 
da ele alındı. Üçüncü 
oturum, tarım sorununa 
ayrıldı. Tarımda farklı 
emek kullanım biçimlerinin 
işlendiği oturumda; çocuk 
emeği, sözleşmeli çiftçilik, 
mevsimlik tarım işçiliği 
ve göçmen işçiler, farklı 
bölge örnekleri eşliğinde 
tartışıldı. Dördüncü oturumun 
konusu kadın emeği idi. 
Tarım, enformel sektör ve 
ev hizmetlerini de içerecek 
şekilde, kadın emeğinin 
kullanıldığı farklı iş alanları 
kadın emeği bakımından 
ele alındı. Beşinci oturum, 
çalışma yaşamının psikolojik 
boyutlarına odaklandı. 
Oturumda, mevzuat, mobbing 
ve iş algısına dönük sunuşlar 
yapıldı. Geçen yıllardan 
farklı olarak bu yıl, katılımcı 
sayısının çokluğu nedeniyle 
bir paralel oturum düzenlendi. 
Paralel oturumlardan birinde, 
“Sosyal Politikada Güncel 
Sorun Alanları” başlığı 
altında, göç olgusu, aile ve iş 
yaşamının uyumlulaştırılması 
ve nefret suçları mercek 
altına alınırken; diğerinde 
ise çalışma yaşamı ve 
sanat başlığı altında temsil 
çalışmalarına yer verildi. 
Son oturum ise işçi sağlığına 
odaklandı ve oturumda farklı 
sektör ve çalışma alanlarda 
emeğin çalıştığı sağlıksız 
koşullar tartışıldı. 

Kongrede, geçen yıl 

olduğu gibi DİSK’e bağlı 
Sosyal-İş Sendikasının 
desteğiyle sosyal politika 
alanında yazılmış doktora ve 
yüksek lisans tezlerine verilen 
“Prof. Dr. Cahit Talas 
Sosyal Politika Ödülü” 
sahipleri ile buluştu. Prof. 
Dr. Ahmet Makal, Prof. Dr. 
Ahmet Selamoğlu, Prof. 
Dr. Gülay Toksöz, Prof. Dr. 
Ömer Zühtü Altan ve Doç. 
Dr. Aziz Çelik’ten oluşan 
jüri; doktora ve yüksek lisans 
kategorilerinde birer tezi 
ödüle değer bulmanın yanı 
sıra, birer tezi de övgüye 
değer buldu. Jüri, “Doktora” 
kategorisinde Dr. Süreyya 
Algül’ün “Türkiye’de 
Sendika Siyaset İlişkisi: 
DİSK Örneği (1967-1975)” 
başlıklı tezini ödüle değer 
görürken, Dr. Sidar Çınar’ın 
“Bağımlı Çalışma İlişkileri 
Kapsamında Mevsimlik 
Tarım İşçilerinin Malatya 
Örneği Üzerinden Analizi” 
başlıklı tezi de övgüye değer 
bulundu. “Yüksek Lisans” 
kategorisinde ise Tolga 
Tezcan’ın “Discrimination 
Experienced by Disabled 
Employees in the Public 
Sector: ‘Institutional 
Discrimination Area’ “ 
(“Kurumsal Ayrımcılık Alanı” 
Olarak Kamu Sektöründe 
Çalışan Engellilerin 
Yaşadıkları Ayrımcılık) 
başlıklı tezi ödül alırken, 
Ahmet Miraç Sönmez’in 
“Türkiye’de Kamu Personel 
Rejiminde Yardımcı 
Hizmetler Sınıfında Alt 
İşverenlik: Sağlık Bakanlığı 
Üzerine Bir Araştırma” adlı 
tezi de övgüye değer bulundu.
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1 Ekim Dünya Yaşlılar 
Günü nedeniyle Ankara 

Üniversitesi Yaşlılık 
Çalışmaları Uygulama 
ve Araştırma Merkezi 
(YAŞAM) ve Medikal 
Turizm Derneği’nin, Aile 
ve Sosyal Politikalar 
Bakanlığı, Kültür ve 
Turizm Bakanlığı, Sağlık 
Bakanlığı ve Başbakanlık 
Tanıtma Fonu’nun katkıları 
ile düzenlediği “Küresel 
Yaşlı Bakımı ve Yaşlı 
Turizmi Buluşması” 
başlıklı uluslararası toplantı 

30 Eylül-1 Ekim 2013 
tarihlerinde gerçekleştirildi. 

Üniversitemiz 
Devlet Konservatuvarı 
öğrencilerinin sunduğu 
müzik dinletisiyle başlayan 
toplantının açılışında 
bir konuşma yapan 
Türkiye Cumhuriyeti’nin 
Başbakanı’nın eşi Emine 
Erdoğan, bugün dünyanın 
birçok ülkesinin, özellikle 
Avrupa’nın en büyük 
sorunlarının başında 
nüfusun yaşlanmasının 
geldiğini ifade etti. 

YAŞAM’ın, Medikal Turizm Derneği ile 
birlikte düzenlediği uluslararası katılımlı 
toplantıda, YAŞAM Müdürü Prof. Dr. 
Emine Özmete, Medikal Turizm Derneği 
Başkanı Uz. Dr. Sinan İbiş, Sağlık Bakan 
Yardımcısı Agah Kafkas, Ankara 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Erkan 
İbiş, Aile ve Sosyal Politikalar 
Bakanı Fatma Şahin, İçişleri 
Bakanı Muammer Güler ve Türkiye 
Cumhuriyeti’nin Başbakanı’nın eşi Emine 
Erdoğan birer konuşma yaptı.

“Evde Bakım Desteği 
Yaygınlaştırılmalı”

Özellikle çalışan 
ebeveynlerin, kendi 
çocuklarının bakımlarını 
bile güçlükle yürüttüğü 
bir dönemde, yaşlı anne-
babalarının bakımlarını 
üstlenmelerinin zorlaştığını, 
bu durumun da yaşlı 
bakımının hızla ülkemizin 
de gündemine girmesine 
yol açtığını anlatan 
Emine Erdoğan, “Ben, 
yaşlıların huzurevleri 
yerine, mümkünse 

Küresel Yaşlı Bakımı ve 
Turizmi Buluşması

çocuklarının yanında, en 
azından kendi evlerinde 
hayatlarını sürdürmelerinin 
daha insani olduğunu 
düşünüyorum. Bu bakımdan 
evde bakım desteğinin 
yaygınlaştırılmasının faydalı 
olduğunu düşünüyorum. 
Evde bakım konusunda 
yetişmiş personel 
ihtiyacının karşılanabilmesi 
için bu alandaki eğitim 
faaliyetlerine ağırlık 
verilmelidir. Yaşam Evleri, 
İhtisaslaşmış Bakım 
Merkezleri gibi uygulamalar 
da bu alandaki diğer kayda 
değer projeler arasında yer 
alıyor” diye konuştu.

“140 Bin Yaşlıya Evde 
Bakım Veriyoruz”

Aile ve Sosyal 
Politikalar Bakanı Fatma 
Şahin de ailelerin
ekonomik sorun nedeniyle 
yaşlısına ve çocuğuna 
bakamadığı zaman Bakanlık 
olarak destek verdiklerini 
belirtti. 

Bakan Fatma Şahin; 
“Yaşlı politikamızda 
da koğuş sisteminden 
çıkarak yeni eylem planı 
oluşturuyoruz. Oralarda 
ölümü bekleyen yaşlılar 
istemiyoruz. O beyaz saçın 
getirdiği tecrübeyi yaşamla 
paylaşmayı istiyoruz. O 
yüzden koğuş sisteminden 
ev sistemine geçiyoruz. 
400 bin kişiye evde bakım 
veriyoruz bunun 140 bini 

Sonuç bildirgesinde, 
ülkemizde ve dünyada 
yaşlı nüfusun arttığı, ömür 
beklentisinin yükseldiği ve 
buna paralel olarak sağlık 
hizmetlerinin geliştiği 
belirtilerek; günümüzde 
Türkiye nüfusunun 76 milyon 
olduğu ama bunun 2050 
yılında 79 milyona çıkacağının 
tahmin edildiği kaydedildi. 
Türkiye’nin yaşlı bakımı ve 
yaşlı turizminde fırsatları 
ve güçlü yönleri olduğu 
belirtilen bildiride, bunların; 
Türkiye’nin turizm konusunda 
cazip olması, bakım ve sağlık 
hizmeti maliyetinin düşük 
olması, coğrafi konumunun 
ulaşıma uygun olması, yaşlı 
turizminin yeni bir konu 
olması, iklim özelliklerinin, 
zengin kültürünün, turizme 
ve yaşlı turizmine destek 

veren bir hükümetinin olması, 
misafirperverliği, termal 
suları ve yatırım potansiyeli, 
sağlık hizmetlerinin belli bir 
kalitenin üzerinde olması, 
deneyimli Avrupa ve Asya 
ülkelerinin bilimsel ve 
uygulama deneyimlerinin takip 
ediliyor olması ve deneyimli 
diğer ülkeler ile işbirliği 
içinde çalışılması, bilimsel ve 
uygulama deneyimlerinin takip 
edilmesi olduğu dile getirildi. 

Bildiride, Türkiye’nin 
yaşlı bakımı ve yaşlı 
turizmindeki zayıf yönlerinin 
de bulunduğu, bunların ise 
kurumlararası iletişimsizlik 
ve işbirliği yetersizliği, özel 
sektörün çekimserliği ve 
endişeleri, nitelikli bakım 
elemanı eksikliği, kayıtdışı 
çalışan bakım elemanı 
potansiyeli, bürokrasiden tam 

destek alınamaması, termal 
tesislerin ve turizm tesislerinin 
yaşlı turizmi istemlerini ve 
gereksinimlerini karşılama 
konusundaki yetersizliği 
olduğu kaydedildi. Devletten 
beklentilerin de dile getirildiği 
sonuç bildirgesinde; hizmetin 
tek yetki mekanizması ile 
merkezden yönetilmesi, 
yaşlı bakımı ve eğitiminde 
uygulamaya ağırlık 
verilmesi, hukuki alt 
yapının hazırlanması, bakım 
sigortasının oluşturulması, 
aktif yaşlanmayı destekleyen 
altyapının kurulması, nesilleri 
bir arada tutacak semtlerin/
kasabaların kurulması, 
yaşlılık kurumları ve tesisler 
yapılırken ilgili profesyonellere 
danışılması, bilim ve 
uygulamanın buluşması 
gerektiği belirtildi. 

Sonuç Bildirgesi
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Acil Durum Semineri
Ankara Üniversitesi 

Haymana Meslek 
Yüksekokulu, 2 Ekim 2013 
tarihinde “Acil Durum ve 
Afetlerde Sağlık Hizmetleri” 
konulu bir seminer düzenledi.

Acil Yardım ve Afet 
Yönetimi Bölüm kurucusu 
Dr. Ufuk Hürşat Hüşan 

ile Haymana Meslek 
Yüksekokulu İlk ve Acil 
Yardım Bölümü Öğretim 
Görevlisi Osman Furkan 
Ergün’ün verdiği seminerde 
konuşmacılar; Haymana 
Meslek Yüksekokulu’nda 
bulunan Fizyoterapi, İlk ve 
Acil Yardım ve Yaşlı Bakımı 
bölümlerinin afetler ve 
acil durumların öncesi ve 
sonrasında ne tür hizmetler 
verebilecekleri, ilk yardım 
bilgisinin önemi ve Dünya 
ve Türkiye’deki afet yönetim 
sistemleri yapısı hakkında 
bilgi verdiler.

yaşlılarımıza” dedi.
Sağlık Bakanlığı Bakan 

Yardımcısı Agah Kafkas ise 
yaşlılık oranının arttığını 
belirterek, 2013 yılında 
kadınlar için 79.2, erkekler 
için 74.7 yıl olmasının 
tahmin edildiğini, düzenli 
olarak artan doğuşta 
beklenen yaşam süresinin, 
2023 yılında kadınlar 
için 80.2, erkekler için 
ise 75.8 yıl olacağının 
öngörüldüğünü dile getirdi.

İçişleri Bakanı 
Muammer Güler de 
ülkemizde son yıllarda 
aslında yerel yönetimler, 
sivil toplum örgütleri ve 
meslek örgütleri tarafından 
yapılması gerekirken 
giderek merkezileşen bakım 
hizmetlerini tekrar yerel 
yönetimlere, sosyal hizmet 
kuruluşlarına aktarmanın 
gerekli olduğuna 
inandıklarını, bu konuda 
İçişleri Bakanlığı olarak 
her türlü yardıma hazır 
olduklarını kaydetti.

“Ülkemizi 
Markalaştırmalıyız”

Toplantının 
düzenleyicilerinden 
Medikal Turizm Derneği 
Başkanı Uzm. Dr. Sinan İbiş 
ise yaşlı turizmiyle ilgili 
Dernek olarak yaptıkları 
çalışmaları anlattı. 

Türkiye’de yaşlılar 
için İsveç köyü fikirlerinin 
ilk tohumlarını ektiklerini 
dile getiren Dr. Sinan İbiş,  
“Sayın Başbakanımızın 
Kasım ayında Helsinki ve 
Stockholm’e yapacakları 
ziyarete katılarak bu konuyu 
ileri adımlara taşımak 
istiyorum” dedi.

Yaşlılık endüstrisinin 
ülkemizde geliştirilmesi 
konularındaki birikimleri 
artık harekete geçirme 
noktasına geldiklerini 
ve yaşlılık endüstrisi 
konusunda ülkemizi 
dünyada markalaştırmak 
istediklerini kaydetti.

“Yaşlılara ve Gençlere 
Sahip Çıkmayılız”

Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. Erkan 
İbiş de konuşmasında, 
herkesin mutlaka bir gün 
yaşlanacağını, bunun için 
kaliteli yaşlılığa yönelik 
adımlar atmak gerektiğini 
dile getirdi. Yaşlıların 
sağlıklı, huzurlu ve refah 
içinde olması, onlara vefa 
gösterilmesi gerektiğini 
belirten Prof. Dr. Erkan 
İbiş, yaşlılığın vefanın 
en çok hissedileceği 
dönem olduğunu kaydetti.  
Yaşlılarına ve gençlerine 
sahip çıkan milletlerin ve 
ülkelerin varlığının sonsuza 
kadar devam edeceğini 
belirtti.

YAŞAM Müdürü 
Prof. Dr. Emine Özmete 
ise aslında bir ülkede 
yaşlı nüfusun artmasının 
o ülkenin tıp, teknoloji 
ve sağlık alanlarında 
geliştiğinin göstergesi 
olduğunu belirterek; 
“Artan yaşlı nüfusun 
potansiyelini en iyi şekilde 
değerlendirebilen ülkeler 
gelecekte diğer ülkeler ile 
rekabet açısından avantajlı 
durumda olacaktır” dedi.

Toplantının Konuları
“Yaşlı Bakımı ve 

Turizmi”, “Yaşlılığa 
Genel Bakış”, “Yaşlı 
Bakımı ve Yaşlı Turizmini 
Değerlendirme”, “Yaşlı 
Bakımı ve Yaşlı Turizminde 
Uluslararası Stratejiler”, 
“Yaşlılığın Geleceği” ve 
“Yaşlı Bakımı ve Yaşlı 
Turizmine Sektörel Bakış” 
adlı konferanslar ile “Yaşlı 
Bakımı ve Yaşlı Turizminde 
İş Gücü ve İstihdam” ve 
“Yaşlı Turizminde Yeni 
Yaklaşımlar” başlıklı 
paneller düzenlendi. “Yaşlı 
Bakımı ve Yaşlı Turizminde 
Türkiye Dünya Yaşlılarına 
Ev Sahipliği Yapabilir 
mi” başlıklı bir çalıştay 
gerçekleştirildi.

Ordu Üniversitesi’nde

İlk Ders
Öğretim Üyemizden
2006 yılında kurulan genç 

bir üniversite olan Ordu 
Üniversitesi’nin 2013-
2014 öğretim yılı açılış 
dersi, Üniversitemiz Eğitim 
Bilimleri Fakültesi öğretim 
üyesi Prof. Dr. İsmail Doğan 
tarafından verildi. Prof. Dr. 
İsmail Doğan, Üniversitenin 
7 Ekim 2013 tarihinde Tıp 
Fakültesi Morfoloji binasında 
gerçekleştirilen açılış 
töreninde sunduğu derste, 
“Değişen Türkiye’de Bilim, 
Kültür ve Gençlik” konusunu 
anlattı.

Prof. Dr. İsmail Doğan, 
Türkiye’nin dünyadaki 
değişime uyum sağlaması 
için gerekli dinamiklere 
sahip olduğu düşüncesinden 
hareketle açılış dersinde şu 
hususlara vurgu yaptı:

“Uluslararası toplumun 
elde ettiği çağdaş olanaklar 
bilimsel atılım ve kültürel 
yaratıcılıkla sağlanabilir. 
Üniversiteler bilimsel 
atılımları üreten, geliştiren 
ve topluma sunan temel 
kuruluşlardır. Türkiye son 
yıllarda üniversitelerdeki 
artan okullaşma oranları 
ve ülke geneline yayılan 
üniversiteleriyle uluslararası 
toplumun başarılarına daha 

yakın bir ülke konumundadır. 
Avrupa’da toplam nüfusa 
oranla genç nüfusu en fazla 
ülke olan Türkiye bu dinamik 
potansiyeli nedeniyle, 
bilimsel ve teknolojik 
yatırımlarla öngörülen 
hedeflerin gerçekleşme 
şansını iyi kullanmak 
durumundadır. Bu şans ise 
eğitim kanadında yapılan 
yatırımların, bürokratik, 
siyasal ve toplumsal sistemin 
paralel duyarlıklarıyla 
hayata geçebilir. Elbette, 
eğitimli gençlerin istihdamı, 
kendilerini özgürce 
ifade etmeleri, karar 
organlarında yer almaları 
eğitim sonrasındaki ivedi 
beklentilerin en başında 
gelmektedir.”

Ders sunumundan sonra 
Prof. Dr. İsmail Doğan’a 
Ordu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Tarık Yarılgaç 
tarafından bir teşekkür 
belgesi takdim edildi.
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Ankara Üniversitesi 
ile Ankaralılar ve 

Ankara’yı Tanıtma Vakfı, 
Cumhuriyet’in kuruluşunun 
90. yılı nedeniyle 30-
31 Ekim 2013 tarihleri 
arasında ortaklaşa, 
“Cumhuriyetin 90. Yılında 
Başkent Ankara” başlıklı 
bir sempozyum düzenledi. 
Sempozyum kapsamında, 
Ankara Üniversitesi Türk 
İnkılap Tarihi Enstitüsü 
arşivindeki fotoğraflardan 
yararlanarak oluşturulan 
“Bir Zamanlar Ankara” 
konulu fotoğraf sergisi 
de açıldı. Üniversitemiz 
Konservatuvarı öğretim 
elemanları ve öğrencilerinin 
sunduğu dinletiyle 
başlayan Sempozyumda 
“Eğitim Başkenti Ankara 
ve Atatürk”, “Ankara’da 
Tarımsal Faaliyetler”, 
“Ankara’da Hayvancılığın 
Gelişimi ve Veteriner 
Hekimlik”, “Cumhuriyetin 
Başkenti Ankara’da Kentsel 

Cumhuriyetin 90. Yılında

Başkent Ankara” Sempozyumu
Gelişimin Tarihi”, “Hukuk 
Devleti Sürecinde Ankara’da 
Hukuk”, “Ankara’da Sağlık 
Eğitimi ve Hizmetler”, 
“Cumhuriyet Döneminde 
Ankara’da Beden Eğitimi 
ve Spor” ve “Ankara’da 
Sanat, Turizm ve Müzecilik” 
konularında paneller 
gerçekleştirildi.

Sempozyumun 
düzenleyicilerinden 
Ankaralılar ve Ankara’yı 
Tanıtma Vakfı Başkanı 
Halil Şıvgın, Ankara’nın 
10 bin yıllık geçmişini ve 
Ankara’nın nasıl başkent 
olduğunu anlattı. Ankara’nın 
başkent olmasıyla ilgili ilk 
çalışmanın Balkan Savaşları 
sırasında yapıldığını, Enver 
Paşa’nın Ankara’daki ilk 
Meclis binasını, ‘gelecekte 
İstanbul’un başına bir 
iş gelirse’ diye 1912’de 
yaptırdığını söyleyen Halil 
Şıvgın, Ankara’nın ileride 
daha çok büyüyeceğini 
ve yapılan bir ankette 

21. yüzyılda gelişim 
gösterecek şehirlerin başında 
Ankara’nın geldiğini 
sözlerine ekledi.

Ankara Valisi Alaaddin 
Yüksel ise 22 üniversitesi, 
53 müzesi ve 41 kütüphanesi 
olan Ankara’nın entelektüel 
bir dünya şehri olduğunu 
dile getirdi. Ankara’daki 
kanaat önderlerinin bir araya 
gelip Expo, uluslararası fuar 
ve kongreler ile uluslararası 
spor müsabakalarının 
Ankara’da düzenlenmesi 
için neler yapılması 
gerektiğini konuşmaları 
gerektiğine işaret eden 
Alaaddin Yüksel, fuarların 
çadırlarda açılmasının kabul 
edilebilir bir şey olmadığını, 
milli takımın da en son 21 
yıl önce Ankara’da maç 
yaptığını söyledi. 

Ankara Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Erkan 
İbiş ise Ankara’nın başkent 
olmasıyla ilgili bu yıl üçüncü 
etkinliği düzenlediklerini 
belirtti. Ankara’nın tarihiyle, 
kültürüyle, sanatıyla soylu 
bir kent olduğunu dile 
getiren Prof. Dr. Erkan 
İbiş, Atatürk’ün Ankara’ya 
büyük önem verdiğini, 
hatta Ankara’nın başkent 
olmasıyla ilgili “Benim 
ikinci Sakarya zaferimdir” 
dediğini kaydeden Prof. Dr. 
Erkan İbiş, Ankara’nın daha 
önce hiçbir şeyi yokken, 
Başkent olmasıyla birlikte 
yıllar içerisinde ziraatten 
fene, hukuktan tarihe, 
sağlıktan spora, kültürden 

sanata birçok alanda 
gelişmeler kaydettiğini, 
operası, konservatuvarı, 
hastaneleri, tiyatroları, 
yolları, hipodromuyla çok 
farklı bir gelişim örneği 
ortaya koyduğunu dile 
getirdi. Başkent olmayla 
birlikte Ankara’nın 
bilimde de öne çıkmaya 
başladığını, Atatürk’ün 
emriyle kurulan ilk 
yükseköğretim kurumlarının, 
Ankara Üniversitesi çatısı 
altında toplandığını ve 
Ankara Üniversitesi’nin, 
Cumhuriyetin, Başkentin 
Üniversitesi olduğunu 
belirten Prof. Dr. Erkan 
İbiş, “Ankara Üniversitesi 
Atatürk’ün gösterdiği hedef 
doğrultusunda, dün olduğu 
gibi bugün ve yarın da 
Cumhuriyete ve Başkente 
yakışır davranmaya devam 
edecektir” dedi.

Prof. Dr. Erkan İbiş 
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Ankaralı olmak, 
Ankara’da doğup büyümek 
demek değildir. Ankaralı 
olmak, Cumhuriyetin ruhunu 
taşımaktır. Ankaralı olmak, o 
milli mücadele şuurunu her 
zaman içimizde yeşertmektir, 
canlı tutmaktır. Ankaralı 
olmak, Cumhuriyetin 
kazanımlarını bilmektir, 
Cumhuriyetin değerlerini 
yaşama aktarmak, bunları 
geliştirmektir. Çoğumuz 
başka illerde doğduk ama 
burada bu bilinci taşıyoruz, 
taşımaya da devam 
edeceğiz.”

“

ANKAMER’den,
Ankara Sempozyumu
Ankara Üniversitesi 

Ankara Çalışmaları 
Araştırma ve Uygulama 
Merkezi (ANKAMER), 
Ankara’nın Başkent 
oluşunun 90. yılı nedeniyle 
“Başkent Oluşunun 90. 
Yılında Ankara: 1923-2013” 
başlıklı bir sempozyum 
düzenledi. Dil ve Tarih-
Coğrafya Fakültesi Farabi 
Salonu’nda 7-8 Ekim 2013 
tarihlerinde gerçekleşen 
sempozyumda Başkent 
oluşundan günümüze 
Ankara’nın geçirdiği 
değişim ve dönüşüm 7 
oturumda farklı disiplinlerin 
katkılarıyla irdelendi. 

Ankara’nın anıt yapıları 
olan DTCF, Ankara 
Palas, Ankara Kalesi ve 
Atatürk Orman Çiftliği 

gibi yapıların yapım süreci 
ve bunların yenilenme 
projeleriyle ilgili çalışmalar, 
son yılların konut 
uygulamaları, kent tarihi, 
koruma plan çalışmaları 
tartışıldı. Ankara’nın 
florası ile ilgili olarak 
Ankara’ya özgü bitkiler, 
bunların nesli tükenen/ 
tükenmekte olanları 
ile korumaya alınması 
gerekenleri, Ankara’da 
değişen/değiştirilen bitki 
ve ekosistem ile kültürel 
çevrenin korunması 
sorunlarına öneriler 
gündeme getirildi. Birer 
oturumda Ankara’da 
edebiyat (roman, şiir) ve 
sanat (müzik, resim, heykel) 
konularındaki değişim ele 
alındı. 



25
ankara 

üniversitesi 
bülteni

Emniyet Kemeri Simülasyon Aracı 
Üniversitemizdeydi

Çevre Planlama ve Geliştirme Koordinatörlüğü’nün 
Organizasyonuyla

Üniversitemiz Çevre 
Planlama ve Geliştirme 

Koordinatörlüğü, TBMM’nin 
“Üniversiteler ile İşbirliği” 
projesi çerçevesinde, 
araçlarda emniyet kemeri 
takılmamasının getirdiği 
sonuçları göstermek 
amacıyla, Emniyet Genel 
Müdürlüğü Trafik Eğitim 
ve Araştırma Dairesi 
Başkanlığı’yla ortak bir 
çalışma gerçekleştirerek 
“Emniyet Kemeri 
Simülasyon Aracı”nı, 9 Ekim 
2013 tarihinde Tandoğan 
Merkez Yerleşke’ye 
getirdi. Bir kaza anında 
emniyet kemeri takılması 
ile takılmaması arasındaki 
farkın görülmesini sağlayan 
özel düzenek takılmış araç, 
Üniversitemiz öğrencileri, 
idari personeli ve Ankara 

Üniversitesi Geliştirme 
Vakfı Özel Okulları (ANKÜ 
Koleji) öğrencilerince ilgiyle 
incelendi.

“Emniyet Kemeri Sizi 
Sevdiklerinize Bağlar’’ 
konulu, emniyet kemerinin 
önemini anlatan eğitim 
etkinliği kapsamında, 
yerleşke içinden geçen 

araçlar ANKÜ Koleji 
öğrencileri tarafından 
durdurularak emniyet kemeri 
takıp takmadıkları kontrol 
edildi. Öğrenciler üzerinde 
“Emniyet Kemeri Sizi 
Sevdiklerinize Bağlar” yazılı 
zarflar içerisinde Emniyet 
Genel Müdürlüğü Trafik 
Eğitim Araştırma Dairesi 

Başkanlığının hazırladığı 
bilgilendirme broşürlerini 
verdi; ayrıca, emniyet 
kemeri takma konusunda 
hassasiyet gösteren, 
kendisini ve sevdiklerini 
emniyet kemeri kullanımı ile 
koruyan herkese özel Ankara 
Üniversitesi Emniyet Kemeri 
Kartvizitleri  verildi.

Genetik bir hastalık 
olan Canavan’a dikkat 

çekmek için İstanbul’dan 
Ankara’ya koşan ve yolu 
üzerindeki okullara ve 
belediyelere uğrayarak 
çocukların genetik 
hastalıklar konusundaki 
farkındalığını arttırmayı 
amaçlayan Milli Atlet 
Kenan Özdemir, koşusunu 
10 Ekim 2013 tarihinde 
Ankara Üniversitesi 
Geliştirme Vakfı Özel 
İlköğretim Okulu’nda sona 
erdirdi.

Beyni etkileyen genetik 
bir hastalık olan Canavan’a 
dikkat çekmek, akraba 
evlilikleriyle ortaya çıkan 
benzeri genetik hastalıklar 
hakkında toplumu 
bilinçlendirmek ve hastalığı 

Canavan’a Karşı Bilinçlendirme Koşusu
Üniversitemiz Okullarında Sona Erdi

taşıyan çocuklara maddi ve 
manevi destekte bulunmak 
için çalışan Sarp’ın 
Umudu Derneği ile birlikte 
düzenledikleri etkinlik için 
İstanbul’dan Ankara’ya 430 
km koşan Kenan Özdemir, 
amaçlarının akraba 
evliliklerinin neden olduğu 
genetik hastalıklara dikkat 
çekmek olduğunu belirtti.

Kenan Özdemir’e 
katkılarından dolayı 
teşekkür plaketini veren 
Ankara Üniversitesi 
Geliştirme Vakfı Başkan 
Vekili Prof. Dr. Kadirhan 
Sunguroğlu ise bazı kalıtsal 
hastalıkları önlemenin 
mümkün olmadığına dikkat 
çekerek, “Canavan hastalığı 
başta birçok genetik 

hastalık toplumumuzu 
tehdit ediyor. Akraba 
evlilikleri de maalesef buna 
zemin hazırlıyor. Ankara 
Üniversitesi olarak Sarp’ın 
Umudu Derneği’ne ve 
özveride bulunan Kemal 
Özdemir’e, bu konuda 
farkındalık yarattıkları için 
teşekkür ediyoruz” diye 
konuştu.
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Üniversitemizde 30 
Ekim 2013-16 Mayıs 

2014 tarihleri arasında 
basketbol, voleybol, 
hentbol, atletizm, 
badminton, tenis, futbol, 
güreş, masa tenisi ve yüzme 
branşlarında düzenlenecek 
37. Spor Oyunları ile bu yıl 
ikincisi gerçekleştirilecek 
“Çarşamba Spor 
Etkinlikleri”, 30 Ekim 
2013 tarihinde Cebeci 
Spor Eğitim Merkezi’nde 
düzenlenen törenle başladı. 
Spor Bilimleri Fakültesi 
öğrencilerinin Latin 
Dansı gösterisi ve Ankara 
Üniversitesi ile ikinci lig 
takımlarından Mülkiye 
Spor Kulübü arasındaki 
“Kadınlar Basketbol 
Gösteri Müsabakası”nın 
da gerçekleştirildiği törene 
öğrenciler yoğun ilgi 
gösterdi. 

Rektör Yardımcımız 
Prof. Dr. Sibel A. Özkan, 
spor karşılaşmalarının 
şiddetten uzak, sevgi 
dolu ve başarılı bir 
şekilde, Fair Play anlayışı 
içinde gerçekleşmesini 
istedi. Prof. Dr. Sibel 
A. Özkan, “Düzenlenen 

37. Spor Oyunları ve
2. “Çarşamba Spor Etkinlikleri” Başladı

spor oyunlarında sporcu, 
yönetici, çalıştırıcı ve 
izleyici olarak yer alacak 
olan Ankara Üniversitesi 
üyelerinin, ‘Ben sporcunun 
zeki, çevik ve aynı zamanda 
ahlaklısını severim’ diyen 
ulu önderimiz Mustafa 
Kemal Atatürk’ün beklentisi 
doğrultusunda hareket 
edeceklerine inancımız 
sonsuzdur. Spor oyunlarında 
birincilik ve başarılı 

performans kuşkusuz 
önemlidir. Ancak spor 
oyunlarında en büyük ödülü 
spor oyunlarında Fair Play 
anlayışını ve spor ahlakını 
yaşayanlar ve yaşatanlar 
alacaktır” dedi.

Spor Bilimleri Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Mitat Koz 
da Spor Oyunları’nın 13 
farklı yerleşkede bulunan 
Ankara Üniversitesi 
öğrencilerinin bir araya 

gelerek birbirleriyle 
etkileşimde bulunmalarına 
imkan sağlayan bir araç 
olduğunu ve 36 yıldır 
devam ederek Ankara 
Üniversitesi’nin geleneği 
haline geldiğini söyledi.

Sağlık Kültür ve Spor 
Dairesi Başkanı Prof. Dr. 
Onur Özsoy da 10 ayrı 
dalda düzenlenecek Spor 
Oyunları’na yaklaşık bin 
öğrencinin; bu yıl ikincisi 
düzenlenecek “Çarşamba 
Spor Etkinlikleri”ne de beş 
ayrı spor dalında yaklaşık 
1500 öğrencinin katılacağını 
söyledi. Bu etkinlikler 
aracılığıyla, Türkiye ve yurt 
dışında üniversiteler arası 
yarışmalarda üniversitemizi 
ve ülkemizi temsil edecek 
sporcuların seçiminin de 
yapılacağını belirten Prof. 
Dr. Onur Özsoy, “Bu spor 
etkinliklerinin temel amacı, 
spor kültürünü ve bilincini 
yaygınlaştırmak, daha fazla 
insanımızın spor yapmasını 
sağlamak ve bu vesileyle 
topluma örnek olacak 
bireylerin yetişmesini 
sağlamaktır” dedi.
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Ekim 2013’te Emekli Olan
Akademik ve İdari Personelimiz

Üniversitemizden,  
Ekim 2013 ayında 8 kişi 
emekliye ayrıldı. 

Ankara Üniversitesi’ne 
verdikleri değerli 
hizmetlerden dolayı, 
emekli olan hocalarımıza 
ve personelimize 
teşekkürlerimizi ve 
saygılarımızı sunar; sağlık 
ve mutluluk dolu günler 
dileriz.

Akademik Personel
ADI SOYADI BİRİMİ EMEKLİLİK TARİHİ

Prof. Dr. Fatma Berna Alpagut DTCF   08 Ekim 2013 

Prof. Dr. Ömer Çapar  DTCF   10 Ekim 2013

Yard. Doç. Dr. Levent Suner  DTCF   21 Ekim 2013

Prof. Dr. Mehmet Lütfü Çakmakçı Mühendislik Fakültesi 01 Ekim 2013

Prof. Dr. Melek Tulunay  Tıp Fakültesi  15 Ekim 2013

Öğr. Gör. Ayşin Tuğ  Tıp Fakültesi  21 Ekim 2013

Okutman Sait Galip  Yabancı Diller Y.O.  16 Ekim 2013

ADI SOYADI BİRİMİ EMEKLİLİK TARİHİ

İşçi Hacer Peri Parlak  Rektörlük  15 Ekim 2013

İdari Personel

Ankara Üniversitesi Rektörlüğü
Yayın Organıdır. Parayla satılmaz.

Ankara Üniversitesi Adına Sahibi: 
Prof. Dr. Erkan İbiş (Rektör)

Genel Yayın Yönetmeni:
Prof. Dr. Sibel Ayşıl Özkan

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü:
Özkan Kıymaz
kiymaz@ankara.edu.tr

Dağıtım Koordinasyon:
Ufuk Koyuncu

Yayın İdare Merkezi:
Ankara Üniversitesi Rektörlüğü,
Basın Halkla İlişkiler Birimi,
Tandoğan 06100, Ankara

Yayın İdare Merkezi Telefon:
(0 312) 212 79 08

       (0 312) 212 60 40 / 2055
Faks: (0 312) 221 16 43
www.ankara.edu.tr

Yayının Türü:
Yerel Süreli Yayın
(8000 adet basılmıştır)

Baskı: Ankara Üniversitesi 
Basımevi, İncitaşı Sok. No:10, 
Beşevler/Ankara
Tel: (0 312) 213 66 55, 222 28 40
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Renk Ayrımı: Vadi Grafik
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Dil ve Tarih-Coğrafya 
Fakültesi Tarih 

Bölümü emekli öğretim 
üyelerinden Prof. Dr. 
Mahmut Şakiroğlu, Ziraat 
Fakültesi emekli öğretim 
üyesi ve eski milletvekili 
Prof. Dr. Rezzan Şahinkaya 
ve Ziraat Fakültesi Tarla 
Bitkileri Bölümü emekli 
öğretim üyesi Prof. Dr. 
Ömer Bakır vefat etti. 

Prof. Dr. Mahmut 
Şakiroğlu’na Prof. Dr. 
Rezzan Şahinkaya’ya ve 
Prof. Dr. Ömer Bakır’a 
Allah’tan rahmet, ailelerine 
ve yakınlarına başsağlığı 
dileriz. 

Kaybettiğimiz 
Ankara 
Üniversiteliler

Antrenörlük 
görevlerinden birini 

Üniversitemiz Spor 
Bilimleri Fakültesi öğretim 
elemanı Dr. Ferda Gürsel’in 
yaptığı A Milli Korfbol 
Takımı, Hollanda’da 
Türkiye, Galler, İrlanda, 

Şampiyon Korfbol Milli Takımı’na 
Ankara Üniversitesi Desteği

Fransa, Romanya ve 
Yunanistan’ın katılımıyla 
gerçekleştirilen Avrupa 
Şampiyonası elemelerini 
şampiyon olarak tamamladı. 
Dr. Ferda Gürsel’in yanında 
halen eğitimini sürdüren 
öğrencimiz Çağla Cep ile 

mezun öğrencilerimizden 
Koray Çınar ile Fatih 
Usman da yer aldığı Milli 
Takımımız, bu başarısıyla, 
Ekim 2014’te Portekiz’de 
yapılacak olan Avrupa 
Korfbol Şampiyonasına 
katılma hakkını elde etti. 



1000 Tenissever Yetiştireceğiz

proje kapsamında, 
Ankara Üniversitesi 
öğrencilerine öncelik 
verilirken, sınırlı sayıda 
da başka üniversitelerden 
öğrencilerin kayıtları alındı. 

Ankara Üniversitesi 
Tandoğan Yerleşkesi ve 
Tıp Fakültesi (Morfoloji 
arkası) tenis kortlarında 
gerçekleştirilecek 
eğitimlerin sonunda, 
eğitim grubunun birinci 
ve ikincileri yarışma ile 
belirlenip, grup birinci ve 

ikincileri arasında 
genel bir müsabaka 
düzenlenecek. 
Kazanan 
öğrencilerimize çeşitli 
ödüller verilecek.

Eğitimler; 21 
Ekim-15 Kasım, 
18 Kasım-13 Aralık, 10 
Şubat-7 Mart, 10 Mart-4 
Nisan ve 7 Nisan-2 Mayıs 
tarihlerinde beş dönem 
halinde gerçekleştirilecek.

Projeyle ilgili bilgi 
veren Rektörümüz 
Prof. Dr. Erkan İbiş, 
hedeflerinin sporu tabana 
yaygınlaştırmak ve tenis 
gibi çağdaş bir sporu, daha 
çok gencin yapar hale 
gelmesi olduğunu söyledi. 
Bugün tenise başlayan 
gençlerin, bunu daha da 
geliştireceğine ve ileriki 
yaşlarda da yapacağına 
inandığını söyleyen Prof. 
Dr. Erkan İbiş, Ankara 
Üniversitesi öğrencilerine 
öncelik tanınmasına rağmen 
diğer üniversitelerden de 

19 öğrencinin kaydının 
alındığını belirtti. 
Öğrencilerden, tenisi 
öğrenmenin yanında 
diğer kişilere de tenisi 
sevdirmesini ve tenis 
alışkanlığı vermesini 
isteyen Prof. Dr. Erkan 
İbiş; “Üniversitemizde 
şu anda yaklaşık 10 tenis 
kortu var. Sizin istekleriniz 
arttıkça belki 20’ye de 
çıkacak. Burası bir tenis 
üssü olsun istiyoruz. Öncü 
gönüllüler olduğunuz için 
sizi kutluyorum. Bazen 
yorulacaksınız ama çok 
da keyif alacaksınız. 
Yeni arkadaşlıklar, yeni 
dostluklar edineceksiniz. 
Bu da çok önemli. 
Üniversitenin de özelliği bu, 
keyfini çıkarın” dedi.

Öğrencilerin üniversite 
yaşantısı içinde spora 

katılımını desteklemek, 
tenis sporuyla tanıştırmak, 
onların daha sağlıklı, 
etkin ve sosyal bireyler 
olmalarına katkı vermek 
amacıyla Üniversitemiz 
tarafından organize edilen 
“1000 Raket 1000 Tenisçi 
Projesi”, 23 Ekim 2013 
tarihinde düzenlenen törenle 
başladı.

Ücretsiz raket ve 
ücretsiz eğitimin verileceği 


